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Zápisnica z 26. zasadnutia MsZ, konaného dňa 14.12.2021 

 

Prítomní - poslanci MsZ 
 
Milan Bičan,  Mgr. Miroslav Psota, Zoltán Szelle,  Peter Závodský, Bc. Vladimír Danko,  

Ing. Štefan Marczibányi, Zuzana Gauliederová, Ing. Milan Zeleňák,  Peter Tomič, Mgr. 

János Marsall, Mgr. László Biró, Ing. Augustín Popluhár, PhDr. Marta Vajdová, 

PaedDr. Peter Černý, PhD.,  Fridrich Psota, MUDr. Ervin Chomča, JUDr. Peter Zelinka, 

Mgr. Juraj Bottka    

Neskorší príchod nahlásil:  Peter Paška-primátor, Zsolt Takáč 

Prítomní za MsÚ: 

MVDr. Gábor Pallya, Mgr. Zuzana Morovičová, Ing. Beáta Katonová,  Ing. Mgr. Slávka 
Veselá, Eva Vašáková, Mgr. Daniela Amrichová, Miroslav Grell, Mgr. Adriana 
Molnáriová, Mgr. Lívia Gešková, Mgr. Edita Pintérová 
 
Ďalej prítomní: Martin Fukas, Ing. Ján Poľakovský, Štefan Varga, Ing. Miklós 
Kocskovics, Mgr. Peter Kolek, Ing. Rita Kubíková  
 
Mgr. Miroslav Psota   

- otvoril 26. zasadnutie MsZ a požiadal prítomných poslancov o prezentáciu : 
z celkového počtu 19 poslancov sa prezentovalo 16 poslancov, konštatoval, že 
zasadnutie MsZ je uznášaniaschopné  
- prečítal program dnešného zasadnutia MsZ, tak ako bol zverejnený 
 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Návrh na III. úpravu rozpočtu na rok 2021 TsMG, Návrh na úpravu rozpočtu na 
rok 2021 MsKS, Návrh na VI. úpravu rozpočtu na rok 2021 a výdavky na 
znovupustenie a prevádzku TC Galandia 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2021, ktorým sa 
mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení 
VZN č.24/2017, VZN č.4/2019 a VZN č. 11/2020 
6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č.../2021 
o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 
Galanta č. 15/2020 
7. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2021 o miestnom 
poplatku za rozvoj, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 12/2019 
v znení VZN mesta Galanta č. 13/2020 
8. Protest prokurátora a Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta 
č. ../2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 
9. Žiadosť FC Slovan o zabezpečenie financovania 
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10. Návrh rozpočtu mesta na rok 2022 a viacročný rozpočet na roky 2023 a 2024 
11. Návrh zmeny prílohy k VZN mesta Galanta č. 1/2019 o určení výšky finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa 
materskej školy a na dieťa alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území 
mesta Galanta 
12. Poskytovanie sociálnej služby – monitorovanie a signalizácia pomoci 
13. Koncepcia umiestnenia nabíjacích staníc pre elektromobily 
14. Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na NP na ul. Hlavná 946 v správe spol. 
Bysprav s.r.o. Galanta 
15. Návrh na zmenu člena Komisie školstva pri MsZ v Galante 
16. Návrh delegovaných zástupcov zriaďovateľa do orgánov školských samospráv 
17. Žiadosť spoločnosti AGHSTAV spol, s r,o. o refundáciu nákladov spotreby 
elektrickej. energie na sústave verejného osvetlenia v lokalite IBV Hody Západ 
18. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 
a školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta za školský rok 2020/2021 
19. Návrh na účtovné odpísanie pohľadávok 
20. Žiadosť Židovskej náboženskej obce Galanta a OZ SHALOM o pridelenie 
priestorov pre stálu výstavnú expozíciu „História židovskej kultúry v Galante“ 
21. Správa o výsledkoch kontrol vykonaných útvarom hlavného kontrolóra 
22. Návrh na úpravu platu hlavného kontrolóra 
23. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie II. polrok 2021 
24. Plán práce MsZ na rok 2022 
25. Interpelácie poslancov 
26. Pripomienky a podnety súvisiace s činnosťou samosprávy 
27. Záver 
 

- sú k takto predloženému návrhu programu pripomienky, resp. pozmeňujúce 

návrhy? 

JUDr. Peter Zelinka 

- pozmeňujúci návrh – Bod č. 21, č. 22, č. 23 presunúť za Bod č. 3 – zdôvodnil  
 
Mgr. Miroslav Psota 

- dal návrh na vypustenie Bodu č. 20 – chýba doplňujúci návrh vyplývajúci 
z rokovania osobitnej komisie na posúdenie tejto žiadosti, keďže sa tak nestalo 
žiadosť je bezpredmetná a na dnešnom MsZ neprerokovateľná 

- prosím hlasujme o pôvodnom návrhu zverejneného programu 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:     7 
    Proti:     7 

Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    0 
 

- konštatujem, že návrh programu v tomto znení nebol schválený 
- prosím hlasujme o návrhu JUDr. Zelinku 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
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    Za:     11 
    Proti:     7 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

- konštatujem, že program bol schválený 
- prosím hlasujme o mojom návrhu  
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:     6 
    Proti:     6 

Zdržalo sa:    6 
Nehlasovalo:    0 

 
- konštatujem, že tento návrh zmeny programu nebol schválený 
- dnešné rokovanie sa bude riadiť nasledovným programom:  

 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o výsledkoch kontrol vykonaných útvarom hlavného kontrolóra 
5. Návrh na úpravu platu hlavného kontrolóra 
6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie II. polrok 2021 
7. Návrh na III. úpravu rozpočtu na rok 2021 TsMG, Návrh na úpravu rozpočtu na 
rok 2021 MsKS, Návrh na VI. úpravu rozpočtu na rok 2021 a výdavky na 
znovupustenie a prevádzku TC Galandia 
8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2021, ktorým sa 
mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení 
VZN č.24/2017, VZN č.4/2019 a VZN č. 11/2020 
9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č.../2021 
o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 
Galanta č. 15/2020 
10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2021 o miestnom 
poplatku za rozvoj, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 12/2019 
v znení VZN mesta Galanta č. 13/2020 
11. Protest prokurátora a Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta 
č. ../2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 
12. Žiadosť FC Slovan o zabezpečenie financovania 
13. Návrh rozpočtu mesta na rok 2022 a viacročný rozpočet na roky 2023 a 2024 
14. Návrh zmeny prílohy k VZN mesta Galanta č. 1/2019 o určení výšky finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa 
materskej školy a na dieťa alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území 
mesta Galanta 
15. Poskytovanie sociálnej služby – monitorovanie a signalizácia pomoci 
16. Koncepcia umiestnenia nabíjacích staníc pre elektromobily 
17. Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na NP na ul. Hlavná 946 v správe spol. 
Bysprav s.r.o. Galanta 
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18. Návrh na zmenu člena Komisie školstva pri MsZ v Galante 
19. Návrh delegovaných zástupcov zriaďovateľa do orgánov školských samospráv 
20. Žiadosť spoločnosti AGHSTAV spol, s r,o. o refundáciu nákladov spotreby 
elektrickej. energie na sústave verejného osvetlenia v lokalite IBV Hody Západ 
21. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 
a školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta za školský rok 2020/2021 
22. Návrh na účtovné odpísanie pohľadávok 
23. Žiadosť Židovskej náboženskej obce Galanta a OZ SHALOM o pridelenie 
priestorov pre stálu výstavnú expozíciu „História židovskej kultúry v Galante“ 
24. Plán práce MsZ na rok 2022 
25. Interpelácie poslancov 
26. Pripomienky a podnety súvisiace s činnosťou samosprávy 
27. Záver 
 

- predkladám návrh na zloženie návrhovej komisie odporúčam, aby návrhová 

komisia  pracovala v zložení : Zoltán Szelle,  JUDr. Peter Zelinka, Peter Závodský 

- prosím hlasujme o zložení návrhovej komisie 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

- návrhová komisia bola schválená  

- návrh na overovateľov zápisnice: Ing. Augustín Popluhár,  Ing. Milan Zeleňák 

- prosím hlasujme o overovateľoch zápisnice  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   15 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    0 
 

- konštatujem, že overovatelia zápisnice boli schválený 

- funkciu skrutátorov vykonávajú: Alena Deáková, Priska Viczénová 

- zapisovateľkou je: Alena Deáková  

 

Bod č. 3 - Kontrola plnenia uznesení 
 
Mgr. Zuzana Morovičová  - uviedla materiál 
 

- prosím otázky k str. č. 1 
 
Zoltán Szelle 

- Informatívna správa o Galandii – 07.12.2021 prebehla kolaudácia TC 
Galandia, začíname s predajom lístkov na zľavomate 
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- apeloval na kolegu poslanca Mgr. Bottku, aby nešíril na Facebooku nepravdivé 
informácie ohľadom kúpaliska 

 
JUDr. Peter Zelinka 

- požiadal doplniť informácie ohľadom Uznesenia č. 410/Z-2016, akým smerom 
sa vyvíja toto konanie 

 
Mgr. Daniela Amrichová 

- súdnych pojednávaní sa zúčastňuje p. primátor, ja mám informácie, že 
v mesiaci január má byť rozhodnuté v tejto veci 

 
Mgr. Juraj Bottka 

-  reagoval na p. Szelleho – je rozdiel medzi technológiou a bazénmy 
 
Mgr. Zuzana Morovičová 

- prosím otázky k str. č. 2 
 
JUDr. Peter Zelinka 

- k Uzneseniu č. 700-Z/2018 – vyvíja mesto nejaký aktívny tlak na SPF? 
 
Eva Vašáková 

- SPF sme urgovali, zaslali sme posledné podklady v rámci schváleného ÚPN. 
SPF nám odpísal, že pozemky budú prevedené do majetku mesta pod 
podmienkou, že bude vydané územné rozhodnutie. Na budúci rok 
pripravujeme projektovú dokumentáciu.  

 
JUDr. Peter Zelinka 

- k Uzneseniu č. 101-Z/2019 – o akú reklamáciu ide? 
 
Martin Fukas 

- jedná sa o kanalizačnú prípojku  
 
Mgr. Zuzana Morovičová 

- prosím otázky k str. č. 3, č. 4 
- na doplnenie k Uzneseniu č. 137-Z/2019 – dnes nás vedúci Pošty v Galante 

informoval, že parkovisko pred Poštou bolo opravené  
 
Peter Závodský 

- k Uzneseniu č. 259-Z/2020 – upozornil, že najväčších dlžníkov finančná 
komisia dostala, ak je to rozpor s daňovým tajomstvom, tak sme ich nemali 
dostať. Nevieme v akom stave je najväčšia pohľadávka, ktorá vymožená 
nebola. Preto odporúčam, aby sledovanie tohto uznesenia nebolo ukončené, 
zostalo v platnosti a s upozornením, že sa  jedná o daňové tajomstvo §11 ods.2 
Daňového poriadku, že každý kto príde s touto informáciou do styku, aby vedel, 
že sa jedná o daňové tajomstvo.    

 
Ing. Beáta Katonová 

- na stránke mesta máme zverejnených menovite daňových dlžníkov  
- od 01.01.2018 sa predmetný zákon zmenil, položkovitý zoznam dlžníkov sa 

považuje za porušenie daňového tajomstva, okrem 52 daňového poriadku a to 
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máme zverejnené na web stránke mesta Galanta. Položkovitý zoznam dlžníkov 
je daňovým tajomstvom. Dáme výstupy, ktoré môžeme poskytnúť v zmysle 
zákona.  

 
JUDr. Peter Zelinka 

- čo pokladáte za porušenie daňového tajomstva? Vysvetlil, za akých podmienok 
je možné tento dokument poskytnúť poslancom MsZ. 

 
Mgr. Miroslav Psota 

- pre mňa ako pre poslanca je zaujímané ako správca pohľadávky má 
zabezpečenú túto pohľadávku a aké úkony spravil na jej vymoženie. Pre mňa 
je dôležité, aby sme ako poslanci MsZ dostali komplexnú informáciu nie len 
z mesta, ale aj zo všetkých organizácií zriadených mestom. 

- tejto súvislosti mám návrh na zmenu kontrolu plnenia uznesenia :  Mestské 
zastupiteľstvo v Galante ukladá hlavnému kontrolórovi mesta vykonať kontrolu 
uplatňovania práv mesta, organizácií zriadených mestom k pohľadávkam 
spracovaným k 31.12.2021. Správu o výsledku kontroly podať MsZ pri 
predkladaní Analýzy hospodárenia mesta za rok 2021. 

 
Peter  Závodský 

- faktická – toto bolo duchom toho pôvodného uznesenia 
- vzhľadom na odznelé ja sťahujem svoj pozmeňujúci návrh na ponechanie tohto 

uznesenia v platnosti, že toto uznesenie sa zruší a podporím návrh Mgr. Psotu 
 
Mgr. Zuzana Morovičová 

- prosím otázky k str. č. 5, č. 6, č. 7 
 
JUDr. Peter Zelinka 

- k Uzneseniu č. 386-Z/2021 – dostávame stále rovnakú odpoveď, nič sa 
nepohlo ďalej. Aký je aktuálny výsledok od mája do decembra? 

 
Mgr. Daniela Amrichová 

- vysvetlila celú genézu - Mesto nemá vypracovaný strategický dokument  
Starostlivosti o dreviny. Zatiaľ sa do rozpočtu nedostal. V tomto roku by mala 
výsť nejaká výzva, o ktorú sa budeme uchádzať.  

 
JUDr. Peter Zelinka 

- faktická – mesto výsadbu v meste robí a nevie ju prepojiť s touto myšlienkou  
 
Mgr. Daniela Amrichová 

- v rozpočte sú alokované peniaze na spracovanie projektovej dokumentácie 
 
Mgr. Miroslav Psota 

- k Uzneseniu č. 398-Z/2021 bod b) – odporučil túto úlohu modifikovať a uviedol 
dôvody 

- dal pozmeňujúci návrh: Mestské zastupiteľstvo v Galante schvaľuje zmenu 
termínu k sledovaniu Uznesenia č. 398-Z/2021 bod b) takto:  

Koncepciu výstavby podzemných kontajnerov na území mesta predložiť MsZ do 90 
dní po schválení možnosti používania podzemných kontajnerov na území mesta 
Galanta vo VZN mesta Galanta č. 61/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 
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a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení neskorších zmien 
a doplnkov.   

JUDr. Peter Zelinka 

- my nevieme ako budú podzemné kontajnery vyzerať, kde budú, koľko ich bude 
a koľko to bude stáť – toto som navrhoval riešiť v odbornej komisii pred rokom. 
Žiadna komisia nebola zvolaná. Trvám na tejto úlohe. Mesto nepredložilo 
žiadnu koncepciu.  

Mgr. Miroslav Psota 

- faktická – predmetné uznesenie bolo prijaté v roku 2021 a nezdržiavame to. 
Boli predložené už tri rozdielne variantné návrhy VZN, ktorým sa navrhovalo 
zaradiť polopodzemné kontajnery do systému zberu. Vysvetlil zmeny 
predkladaného VZN. 

JUDr. Peter Zelinka 

- faktická – nie je pravdou, že tu nie je vôľa poslancov schváliť polopodzemné 
kontajnery. Mesto predkladá už 4-krát zmenu VZN a koncepciu nemá 
spracovanú.  

Mgr. Juraj Bottka 

- faktická – súhlasí s poslancom Zelinkom 

 
Mgr. Zuzana Morovičová 

- prosím otázky k str. č. 8, č. 9, č. 10, č. 11, č. 12 
- na doplnenie k Uzneseniu č. 460-Z/2021 – ku dňu 25.11.2021 mesto nedostalo 

oznámenie o zápise do Registra múzeí a preto sme nemohli požiadať 
o nenávratný finančný príspevok. Z tohto dôvodu odporúčame uznesenie 
vypustiť zo sledovania.  

 
Peter Závodský 

- prečítal  
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante 

ukladá 

Hlavnému kontrolórovi vykonať kontrolu uplatňovania práv mesta a organizácií 

zriadených mestom k pohľadávkam spravovaných k 31.12.2021. Správu 

o výsledkoch kontroly podať MsZ pri predkladaní Analýz hospodárenia za rok 2021.  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   17 
    Proti:     1 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
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U z n e s e n i e 

 Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

zmenu termínu k sledovaniu Uznesenia č.398-Z/2021 Bod b) takto: 

Koncepciu výstavby podzemných kontajnerov na území mesta predložiť MsZ do 90 
dní po schválení možnosti používania podzemných kontajnerov na území mesta 
Galanta vo VZN mesta Galanta č. 61/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi 
a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení neskorších zmien 
a doplnkov.   
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:     9 
    Proti:     6 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie nebolo schválené 
 

- pozmeňujúci návrh - návrh na ukončenie sledovania Uznesenia č. 460-Z/2021 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:    16 
    Proti:     6 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante  berie na vedomie   s pripomienkami 

 „ Kontrolu plnenia uznesení k 30.11.2021 „ 

 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:    17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 

 
Bod č. 4 - Správa o výsledkoch kontrol vykonaných útvarom hlavného 
kontrolóra 
 
MVDr. Gábor Pallya   - uviedol materiál 
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Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  
 
Peter Závodský 

- predložil pozmeňujúci návrh k nápravným opatreniam k Správe o výsledkoch 

kontroly čerpania reprezentačných výdavkov rozpočtovaných v rozpočte mesta 

Galanta – navrhol vypustiť z tejto správy Bod č. 3 

Ing. Augustín Popluhár 

- nesúhlasím s návrhom uznesenia a navrhujem, aby Bod č. 2 tejto správy bol 
vypustený (platobná karta primátora) 

 
Ing. Milan Zeleňák 

- faktická – z jeho pohľadu je správa na nízkej úrovni, hlavný kontrolór doposiaľ 
nekontroloval Galandiu, Bysprav, Galantaterm  

 
MVDr. Gábor Pallya 

- p. Zeleňákom menované spoločnosti sú obchodné spoločnosti a tie majú svoje 
dozorné rady, ktorým zo zákona vyplýva kontrolná úloha 

 
Mgr. Miroslav Psota 

- otázka na hlavného kontrolóra – ako chce dosiahnuť vymoženie, keď uvádza 

zodpovedného prednostu MsÚ pri správe finančných prostriedkov pre účely 

prevádzkovania nocľahárne a to  neuzatvárať žiadny zmluvný vzťah so subjektom, 

ktorý nemá na výkon danej činnosti oprávnenie.  

- ako má prednosta MsÚ ihneď doručiť príspevkovej organizácii MsKS 

zriaďovaciu listinu podpísanú primátorom mesta? 

- zarážajúce -  v Správe z kontroly prípravy a zabezpečenia vydávania periodika 

galantských novín Bod č.3 – zabezpečenie výkonu právnych služieb  

- a ako chce MsZ dosiahnuť vymoženie týchto úloh 

MVDr. Gábor Pallya 

- zmluva a financie Armáda spásy - vedúci pracovník na úrade má danú vec 

preveriť 

- zriaďovacia listina MsKS -  MsZ rozšírilo Zriaďovaciu listinu MsKS 
o vydavateľskú činnosť. Do dnešného dňa MsKS ešte stále nedisponuje so 
zriaďovateľskou listinou, ktorá by bola podpísaná primátorom.  
- výkon právnych služieb pre MsKS- vysvetlil prečo bolo nápravné opatrenie 
uložené 

 
Mgr. Miroslav Psota 

- toto je nevykonateľné pre prednostu   
- výkon právnych služieb MsKS – toto považujem za úplne zbytočné nápravné 

opatrenie 
 
JUDr. Peter Zelinka 

- mám vedomosť, že TsMG aj Bysprav využívajú takéto právne služby, tak prečo 
nemôže aj MsKS 
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Zuzana Gauliederová 
- reprezentačné – chýbajú doklady k vyúčtovaniu a navrhla znížiť výšku 

reprezentačného pre p. primátora  
 
Zoltán Szelle 

- právne služby – nie je celkom správne, aby každá mestská organizácia 

a eseročka mesta mala mať zvlášť zabezpečenú právnu službu. Preto dávam 

návrh,  aby bola pripravená jednotná koncepcia možnosti využívania právnych 

služieb organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta.  

JUDr. Peter Zelinka 

- súhlasím s p. Szellem 

Ing. Augustín Popluhár 

- zabezpečiť vedenie evidencie darov zakúpených z organizačných výdavkov 

v rozsahu komu boli poskytnuté, pri akej príležitosti a v akej sume – môj názor 

je, že toto opatrenie je tiež nevykonateľné – uviedol príklad. Odporúčam, aby 

uznesenie v Bode č. 4 nebolo prijaté.  

MVDr. Gábor Pallya 

- tu sa jedná o verejné prostriedky a je na to predpis, všetko má svoje náležitosti,  

aj vecný dar sa musí vyúčtovať. 

Peter Paška 

- najvyšší kontrolný úrad pri kontrole konštatoval, že také správy ako vypracúva 

náš kontrolór také ešte nevideli.   

- v živote som nezneužil ani euro z reprezentačného fondu, všetko je riadne 

zúčtované  

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- faktická – tiež sa nemôže stotožniť a vadí mu  Bod č. 2 v Správe reprefond 

Peter Závodský 

- boli vznesené tri pozmeňujúce návrhy:  

1. vypustiť Bod č. 3 - Vyvodiť dôsledky voči zodpovedným zamestnancom za neplnenie 

opatrenia č. 2 zo dňa 30.12.2015 prijatého z výsledkov kontroly čerpania finančných 

prostriedkov rozpočtovaných v rozpočte mesta Galanta na reprezentačné účely. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:    14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    3 

- uznesenie bolo schválené 
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2. vypustiť - Bod č. 2 Zabezpečiť zrušenie platobnej karty VISA BUSINESS vystavenej 

k účtu mesta Galanta: SK 1502000000000018722132, následne Smernicu primátora 

mesta Galanta č. 2/2015 „Zásady používania VISA BUSINESS karty vydanej k účtu 

mesta“. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:     7 
    Proti:     1 

Zdržalo sa:    9 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie nebolo schválené 
 
 

3. vypustiť – Bod č. 3 V rozpočte organizácie MsKS zabezpečiť finančné prostriedky 

účelovo určené na výkon právnych služieb a nahradiť textom: Pripraviť jednotnú 

koncepciu možnosti využívania právnych služieb organizácií v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Galanta. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: február  2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:    16  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 

- prečítal návrh uznesenia 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante 

berie na vedomie 

Správu o výsledkoch kontrol vykonaných útvarom hlavného kontrolóra 

a   schvaľuje 

opatrenia navrhované oprávnenou osobou k prerokovaným správam: 

Správa o výsledkoch kontroly čerpania reprezentačných výdavkov 

rozpočtovaných v rozpočte mesta Galanta 

1/ 

Prehodnotiť rozpočtované objemy v rozpočte mesta Galanta za rok 2021, účelovo 

rozpočtované na čerpanie reprezentačných výdavkov a znížiť schválenú rozpočtovanú 
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sumu na rok 2021. Zníženie týchto rozpočtovaných výdavkov premietnuť aj v návrhu 

rozpočtu mesta Galanta na rok 2022. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: - rok 2021 pri prerokovaní analýzy hospodárenia mesta za obdobie I. polroka 

2021 

- rok 2022 pri schvaľovaní návrhu rozpočtu mesta na rok 2022 

2/ 

Zabezpečiť vedenie evidencie darov zakúpených z organizačných výdavkov v rozsahu 

komu boli poskytnuté, pri akej príležitosti a v akej sume.  

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: kontrola príslušného ročného obdobia 

3/  

Zabezpečiť zrušenie platobnej karty VISA BUSINESS vystavenej k účtu mesta 

Galanta: SK 1502000000000018722132, následne Smernicu primátora mesta 

Galanta č. 2/2015 „Zásady používania VISA BUSINESS karty vydanej k účtu mesta“. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: ihneď 

4/ 

Pri čerpaní finančných výdavkov postupovať podľa pravidiel hospodárenia 

s finančnými prostriedkami na reprezentačné a propagačné účely mesta Galanta 

schválenými Uznesením č. 376/Z-2016. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: stály, kontrola ku koncu príslušného ročného obdobia 

5/ 

Zabezpečiť Kontrolovateľnú a preukaznú evidenciu čerpania reprezentačných 

výdavkov, ktoré sa podľa ekonomickej klasifikácie triedia na položke 637036. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: stály (kontrola ku koncu príslušného ročného obdobia) 

Správa z kontroly čerpania finančných prostriedkov rozpočtovaných v rozpočte 

mesta Galanta pre účely prevádzkovania nocľahárne a Nízko prahového 

denného centra v Galante. 

1/ 

Neuzatvárať žiadny zmluvný vzťah so subjektom, ktorý nemá na výkon danej činnosti 

oprávnenie. 
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Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: stály (kontrola ku koncu príslušného ročného obdobia) 

Správa z kontroly prípravy a zabezpečenia vydávania periodika galantských 

novín 

1/ 

Doručiť príspevkovej organizácii MsKS Galanta Zriaďovaciu listinu schválenú MsZ, 

podpísanú primátorom mesta Galanta. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: ihneď 

2/ 

Poukázať účelový finančný príspevok MsKS Galanta v súlade s uznesením MsZ č. 

346-Z/2020.  

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: ihneď 

3/ 

Pripraviť jednotnú koncepciu možnosti využívania právnych služieb organizácií 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: február  2022 

Správa o výsledkoch kontroly obsadenia funkcie vedúcej Oddelenia rozvoja, 

výstavby a spoločného stavebného úradu, vedúcej Referátu investícii 

a dopravy, vedúcej Referátu spoločného stavebného úradu. 

1/ 

Zosúladiť personálnu agendu revidovaných zamestnancov s právnym stavom (pozície 

pracovného zatriedenia tak v Pracovných náplniach, ako aj v Oznámeniach o zložení 

funkčného platu). 

Zodpovedný: prednosta MsÚ Galanta 

Termín: ihneď 

Ing. Augustín Popluhár 

- sťahujem svoj pozmeňujúci návrh na vypustenie Bodu č. 2 zo Správy 

o reprezentačnom fonde, nebol zakomponovaný do uznesenia návrhovou 

komisiou 
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Mgr. Miroslav Psota 

- odporúčam hlasovať jednotlivo za každú správu, čiže budú 4 uznesenia a 4 

hlasovania  

- prosím hlasujte - Správa o výsledkoch kontroly čerpania reprezentačných 

výdavkov rozpočtovaných v rozpočte mesta Galanta, tak ako to prečítala 

návrhová komisia  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   11  
    Proti:     5 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 

- prosím hlasujte - Správa z kontroly čerpania finančných prostriedkov 

rozpočtovaných v rozpočte mesta Galanta pre účely prevádzkovania 

nocľahárne a Nízko prahového denného centra v Galante. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   12  
    Proti:     5 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 

- prosím hlasujte - Správa z kontroly prípravy a zabezpečenia vydávania 

periodika galantských novín 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   12  
    Proti:     6 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 

- prosím hlasujte - Správa o výsledkoch kontroly obsadenia funkcie vedúcej 

Oddelenia rozvoja, výstavby a spoločného stavebného úradu, vedúcej 

Referátu investícii a dopravy, vedúcej Referátu spoločného stavebného úradu. 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:   13  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    4 

- uznesenie bolo schválené 
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Bod č. 5 - Návrh na úpravu platu hlavného kontrolóra 
 
Peter Závodský - uviedol materiál, navrhol ponechať nezmenené  
Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  
 
Ing. Augustín Popluhár 

- pozmeňovací návrh - navrhujem hlavnému kontrolórovi ponechať plat, ktorý bol 
vypočítaný podľa priemernej mesačnej nominálnej mzdy t.j. mesačný plat 
2 221 € bez mesačnej odmeny  

 
Milan Bičan 

- faktická – navrhujem tento bod v zmysle stanoviska Komisie finančnej a SM 
stiahnuť z rokovania a predložiť ho až potom ako to navrhuje komisia finančná   

 
Mgr. Miroslav Psota 

- tento materiál už bol raz z tohto dôvodu stiahnutý z rokovania, ale tu je 
posledná možnosť na tomto MsZ ustáliť plat hlavného kontrolóra. Stiahnutie 
neprichádza do úvahy.   

 
Peter Závodský 

- vysvetlil – p. Bičan má pravdu. Finančná komisia sa dištancuje od vyjadrovania 
sa k úprave platu primátora aj hlavného kontrolóra a necháva to na poslanecký 
zbor – vysvetlil dôvod. 

 
Mgr. Miroslav Psota 

- končím rozpravu a odovzdávam slovo návrhovej komisii 
 
Peter Závodský 

- môj pozmeňujúci návrh so zachovaním 12,4%  
 
 Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:   11  
    Proti:     4 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    0 

- pozmeňujúci návrh bol schválený 
 

- prečítal návrh uznesenia  

U z n e s e n i e 
  

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom 
postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miesta v znení 
neskorších predpisov a v zmysle č. 18c zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov 
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schvaľuje 
mesačnú odmenu hlavnému kontrolórovi mesta vo výške 12,4% z mesačného platu 
hlavného kontrolóra na obdobie od 01.01.2021 do 31.12.2021 s účinnosťou od 
01.01.2021. 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:   11  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    6 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 6 - Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie II. polrok 
2021 
 
MVDr. Gábor Pallya   - uviedol materiál 
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  
 
Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia 
 

U z n e s e n i e 
Mestské zastupiteľstvo v Galante 

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie II. polroka 2021  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   15  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 7 - Návrh na III. úpravu rozpočtu na rok 2021 TsMG, Návrh na úpravu 
rozpočtu na rok 2021 MsKS, Návrh na VI. úpravu rozpočtu na rok 2021 a 
výdavky na znovupustenie a prevádzku TC Galandia 
 

Ing. Ján Poľakovský  - uviedol materiál za TsMG Galanta                            

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

Peter Závodský 
- prečítal návrh uznesenia 
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U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanoveniami § 11 ods. 4 písm. b 
zákona č.  369/90 Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov
    

berie na vedomie  

stanovisko členov komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva 
v Galante k návrhu na III. úpravu rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 
2021     a 

schvaľuje  

„ Návrh na III. úpravu rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 2021 „ 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:   16  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
 

Mgr. Peter Kolek    - uviedol materiál za MsKS Galanta                            

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

- presun prostriedkov účelovo určených na Kultúrne leto mienite použiť v roku 

2022 na opravu fasády renesančného kaštieľa? Opravu fasády začalo mesto 

Galanta, chcete pokračovať v tomto projekte Vy ako MsKS?  

Mgr. Peter Kolek 

- my sme ten stav budovy pripomienkovali už niekoľko rokov. Áno, v súčinnosti 

s mestom sme sa  pustili do tejto aktivity a s presunom týchto finančných 

prostriedkov o to by bola ponížená prípadná žiadosť o financovanie zo strany 

mesta.  Nebránime sa ani tomu, že to bude mesto realizovať bez nás.  

Mgr. Miroslav Psota 

- mesto objednalo reštaurátorov a začalo s prácami , preto sa pýtam, že to čo 

začalo mesto si preberie MsKS, či zabezpečíte verejné obstarávanie, 

projektovú dokumentáciu? 

- navrhujem, aby táto suma bola predisponovaná do rozpočtu mesta Galanta 

a mesto vykonávalo opravu fasády renesančného kaštieľa  

MVDr. Gábor Pallya 

- práce na renesančnom kaštiely začalo MsKS nie mesto. Za sumu 5 700€ 

odstránili na čelnej strane a nad vchodom plastiky. Mesto prevzalo túto 

iniciatívu a za 22tis.€ dalo odstrániť zostávajúce plastiky. Mesto sa opomenulo 

uchádzať o prostriedky, na ktoré bola vypísaná výzva. A po troch rokoch 

nečinnosti začalo konať MsKS. 
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Mgr. Miroslav Psota 

- otázka na riaditeľa MsKS – či MsKS takúto úlohu zvládne?   

- ak p. riaditeľ garantuje, že túto prácu vie vykonať, tak sťahujem ten návrh  

Peter Závodský 
- prečítal návrh uznesenia 

 
U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 

1. Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ Galanta a 

schvaľuje 

predložený Návrh na úpravu rozpočtu Mestského kultúrneho strediska na rok 2021 

v zmysle predloženého návrhu. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   15  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
 

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál za mesto Galanta                                           

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava 

Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia  

U z n e s e n i e 
 

Presun finančných prostriedkov z kapitálových výdavkov životné prostredie vo výške 
3 388,22€ na Oddelenie komunálnych služieb a životného prostredia 
spolufinancovanie projektu Turisticko-informačné centrum v Neogotickom kaštieli 
v Galante vo výške 3 388,22€. 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:   15  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
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Peter Závodský 

- Návrh na VI. úpravu rozpočtu na rok 2021 v zmysle predloženého návrhu 
uznesenia 

 
U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie  

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ 

schvaľuje 

predložený návrh na VI. úpravu rozpočtu mesta na rok 2021 

bez pripomienok s prebytkom vo výške 2 562 € pri týchto príjmoch a výdavkoch: 

Bežný rozpočet :   Príjmy : 15 487 883 €  Výdavky : 15 358 599 € 

Kapitálový rozpočet :  Príjmy :      830 277 €  Výdavky :   3 275 360 € 

Finančné operácie :  Príjmy :   4 122 925 €  Výdavky :   1 797 581 € 

a žiada 

vedúcu finančného a majetkového oddelenia vykonať VI. úpravu rozpočtu mesta 

na rok 2021.      Termín : 30.01.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   17  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 8 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2021, 
ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní 
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta 
Galanta v znení VZN č.24/2017, VZN č.4/2019 a VZN č. 11/2020 

Mgr. Daniela Amrichová   - uviedla materiál                                         
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  

- tento návrh si nevyžiada žiadne finančné prostriedky z rozpočtu mesta Galanta 
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Peter Závodský 

- návrh uznesenia k bodu Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta 
Galanta č. ../2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 6/2016 o 
nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území 
mesta Galanta v znení VZN č.24/2017, VZN č.4/2019 a VZN č. 11/2020 
v zmysle predloženého návrhu uznesenia 

 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa §11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

sa uznáša 

na Všeobecne záväznom nariadení mesta Galanta č. ../2021, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení VZN mesta 

Galanta č. 24/2017, VZN mesta Galanta č. 4/2019 a VZN mesta Galanta č. 11/2020  

a žiada 

prednostu úradu zabezpečiť zverejnenie schváleného Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Galanta č. ../2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Galanta č. 6/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými 

stavebnými odpadmi na území mesta Galanta v znení VZN mesta Galanta č. 24/2017, 

VZN mesta Galanta č. 4/2019 a VZN mesta Galanta č. 11/2020 na úradnej tabuli 

mesta.        T : 15.12.2021 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   10  
    Proti:     3 

Zdržalo sa:    6 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie nebolo schválené 

 
Bod č. 9 - Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č.../2021 
o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 
Galanta č. 15/2020 
 
Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál za mesto Galanta                                           

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava 

Peter Závodský 

- pozmeňujúci návrh – aby sme tempo rastu výberu poplatkov za KO trochu 

zmiernili, aby sme išli medziročne hore o 5,00€  - zdôvodnil tento návrh  

- môj návrh je, aby sa ročná sadza zvýšila z 29,20€ na 34,20€ 
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Mgr. Miroslav Psota 

- ja mám tiež pozmeňujúci návrh – v časti žiada doplniť do uznesenia bod č. 2 

a vysvetlil dôvod:  

Zabezpečiť zintenzívnenie vyhľadávacej činnosti správcu poplatku za komunálny 

odpad a vyrubenie poplatku osobám, ktoré si nesplnili zákonom oznamovaciu 

povinnosť. O vykonaných opatreniach a výsledkoch vyhľadávacej činnosti podať 

správu MsZ.      T: k 30.06.2022   a potom polročne  

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- faktická – ako sa to dá zistiť reálne? 

Mgr. Miroslav Psota 

- sú na to nástroje, každá nehnuteľnosť má svojho vlastníka a ten má daňovú 

povinnosť voči obci. Ak nehnuteľnosť prenajíma je povinný oznámiť koľko osôb 

býva v jeho byte.   

Peter Závodský 

- ja sa s návrhom p. viceprimátora stotožňujem a plne ho podporím – vysvetlil 

prečo 

Zsolt Takáč 

- faktická – prečo mesto nemá stále mestskú kartu? Obyvatelia by mali výhody 

z tejto karty a bolo by to systémové.  

Peter Závodský 

- prečítal pozmeňujúci návrh : zvýšiť poplatok za komunálny odpad z pôvodných 

0,08€ na za obyvateľa za kalendárny deň na 0,094€ za obyvateľa za 

kalendárny deň  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   13  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    2 

- pozmeňujúci návrh bol schválený 

Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia  

 
U z n e s e n i e 

 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 6 ods. 2 v spojení s § 11 ods. 4 písm. g) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 
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Stanovisko legislatívno-právnej komisie MsZ 

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ 

Stanovisko komisie Obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja pri 
MsZ       a uznáša sa na 

VZN mesta Galanta č. 21/2021 o podmienkach určovania a vyberania miestneho 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

a žiada 

prednostu úradu : 

1. Zabezpečiť zverejnenie VZN mesta Galanta č. 21/2021 o podmienkach určovania a 
vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v 
zmysle zákona na úradnú tabuľu mesta. Termín: 16.december 2021 

2. Zabezpečiť zintenzívnenie vyhľadávacej činnosti správcu poplatku za komunálny 
odpad a vyrubenie poplatku osobám, ktoré si nesplnili zákonom oznamovaciu 
povinnosť. O vykonaných opatreniach a výsledkoch vyhľadávacej činnosti podať 
správu MsZ.      T: k 30.06.2022   a potom polročne  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:   16  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:     3 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 10 -  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. ../2021 
o miestnom poplatku za rozvoj, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta Galanta č. 
12/2019 v znení VZN mesta Galanta č. 13/2020 
 

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál za mesto Galanta                                           

Mgr. Miroslav Psota  - rozprava 

Zoltán Szelle 

- pozmeňujúci návrh – na základe dohody s predsedom komisie obchodu 

a služieb navrhujem stavby na bývanie navýšiť na 20€ a b), c),d) navýšiť na 

30€.  

Mgr. Miroslav Psota 

- zmena sa týka len Bod 2 Čl. 3 Bod a) stavby na bývanie z 30€ na 20€ 

Ing. Beáta Katonová 

- výpadok by bol 100tis.€ v roku 2022 v rozpočte  
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Peter Závodský 

- prečítal pozmeňujúci návrh p. Szelleho a Mgr. Bíroa: v bode a) zvýšiť z 15€ na 

20€ a ostatné z 15€ na 30€ 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  19 

    Za:     5  
    Proti:     4 

Zdržalo sa:    9 
Nehlasovalo:    1 

- pozmeňujúci návrh nebol schválený 
 

Peter Závodský 
- návrh uznesenia k  Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta 

č. ../2021 o miestnom poplatku za rozvoj, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mesta 
Galanta č. 12/2019 v znení VZN mesta Galanta č. 13/2020 v zmysle 
predloženej predlohy uznesenia s  T: 16.12.2021 

 
U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 6 ods. 2 v spojení s § 11 ods. 4 

písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a 

doplnkov 

berie na vedomie 

Stanovisko legislatívno-právnej komisie 

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku 

Stanovisko komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja 

a   uznáša sa na 

VZN mesta Galanta č. 22/2021, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Galanta č. 12/2019 o miestnom poplatku za rozvoj 

a  žiada 

prednostu úradu zabezpečiť zverejnenie VZN mesta Galanta č. 22/2021, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 12/2019 o miestnom 

poplatku za rozvoj v zmysle zákona na úradnú tabuľu mesta. 

Termín: 16. december 2021 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:    12  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    5 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
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Bod č. 11 - Protest prokurátora a Návrh Všeobecne záväzného nariadenia 
mesta Galanta č. ../2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 

Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál -protest prokurátora                                    
- rozprava 

Milan Bičan 

- prosí o vysvetlenie – v návrhu VZN je písané mesto „môže“ čiže „nemusí“   

Mgr. Miroslav Psota 

- mesto nie je povinné poskytovať žiadnu dotáciu nikomu, ale ak sa rozhodne, 
že poskytne tak,  v rámci zákona nesmie zúžiť okruh poskytovateľov – vysvetlil 
podstatu protestu prokurátora 

- odovzdal slovo zástupkyni Okresnej prokuratúry v Galante 

JUDr. Dominika Miženková  

- upriamila pozornosť, že doteraz platné VZN č.1/2007 s znení neskorších zmien 
nie je v súlade so zákonom – uviedla nesúlad, cieľom prokuratúry je, aby návrh 
prekladaného VZN bolo schválené, nakoľko takto je už v súlade so zákonom   

 
Peter Závodský 

- MsZ Galanta vyhovuje protestu prokurátora v zmysle predloženého návrhu 
uznesenia 

U z n e s e n i e 
 
Mestské zastupiteľstvo v Galante  
v y h o v u j e  
 
protestu prokurátora Okresnej prokuratúry Galanta č. Pd 130/21/2202-2 zo dňa 

11.11.2021 proti napádanému článku 2 ods. 2 a článku 3 ods. 2 Všeobecne záväzného 

nariadenia mesta Galanta č. 1/2007 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Galanta v 

znení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. 18/2013, ktorým sa mení a 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 1/2007 o poskytovaní dotácií 

z rozpočtu mesta Galanta 

a   ž i a d a  

prednostu Mestského úradu v Galante predložiť na rokovanie Mestského 
zastupiteľstva v Galante návrh Všeobecne záväzného nariadenia v súlade so 
zákonom.      Termín: do 28.02.2022 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  19 
    Za:            19  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
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Mgr. Miroslav Psota - uviedol materiál – návrh VZN                                    
- rozprava 

JUDr. Peter Zelinka 

- otázka – či do tohto návrhu VZN sú zapacované len tie nevyhnutné zmeny, 
ktoré vytýkala prokuratúra? Znenie Čl. 1 je iné aj v predošlom VZN, prečo 
mesto VZN robí ešte nad rámec,  týmto sa neviem stotožniť.  

- navrhujem vypracovať také znenie nariadenia, ktoré obsahuje len zmeny 
vytknuté protestom prokurátora 

Mgr. Miroslav Psota 

- toto je úplné nový návrh VZN a lepší, transparentnejší  - citoval zmeny 
v navrhnutom VZN 

JUDr. Peter Zelinka 
- dotácia na podporu podnikania v zamestnanosti – s týmto návrhom neviem 

súhlasiť 

Mgr. Miroslav Psota 

- faktická – MsZ pri schvaľovaní rozpočtu mesta na rok 2022 a na ďalšie roky 

upraví v rozpočte, na aké programy poskytne dotačné peniaze, je to 

legislatívny rámec 

Ing. Augustín Popluhár 

- faktická -  požiadal kolegov poslancov o podporu tohto návrhu VZN 

JUDr. Dominika Miženková  
- upozornila, že ak nebude schválený návrh tohto VZN v tom prípade nedôjde 

k vyhoveniu protestu prokurátora, zostane v platnosti to pôvodné VZN a tým 

bude nezákonnosť pretrvávať. Ak sa to nezmení do 90 dní od doručenia 

Protestu prokurátora mestu Galanta bude Okresná prokuratúra Galanta 

oprávnená podať žalobu proti VZN na Krajský súd v Trnave.  

Peter Závodský 

- návrh uznesenia k Návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Galanta č. 
../2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta v zmysle predloženého návrhu 
uznesenia 

 
U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa § 11 ods. 4 písm. g) zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 

s a  u z n á š a  
na Všeobecne záväznom nariadení mesta Galanta č. 23/2021 o poskytovaní dotácií                     

z rozpočtu mesta, ktoré nadobudne účinnosť dňa 01.01.2022 

a   ž i a d a  
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prednostu Mestského úradu v Galante zabezpečiť zverejnenie Všeobecne záväzného 
nariadenia mesta Galanta č. 23/2021 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta v zmysle 
zákona na úradnej tabuli mesta.    Termín: 15.12.2021 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  17 
    Za:            15  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 26 - Pripomienky a podnety súvisiace s činnosťou samosprávy 
 
Ľubomír Bočkay – občan 

- otázka – na úradnej tabuli mesta je zverejnené Rozhodnutie o umiestnení 
stavby GREEN PARK 42BJ, o akú stavbu sa jedná? 

 
Peter Paška 

- mala by to byť výstavba dvoch bytoviek na mieste bývalých tenisových kurtov 
v areály nemocnice a mali by to byť nájomné byty pre zamestnancov 
nemocnice  

 
Ľubomír Bočkay – občan 

- podľa parcelného čísla je to skoro celá zelená plocha pri nemocnici 
 
Peter Paška 

- určite nie, teraz na komisiách MsZ bol predložený materiál, kde vlastník 
pozemkov ponúka na odpredaj mestu tento pozemok za účelom vybudovania 
parku, s tým že ponúknutá cena nebola akceptovaná komisiami, tak sme to 
nezaradili ani na rokovanie MsZ.  Za mesto bola odoslaná zamietavá odpoveď. 
Ponúkali nám 1,2ha a cena bola zhruba 1,5mil.€. 

 
Ľubomír Bočkay – občan 

- kde na úradnej tabuli nájdem pôvodné rozhodnutie? 
 
Peter Paška 

- neviem teraz zodpovedať 
 
Ľubomír Bočkay – občan 

- ako je proti úrazom zabezpečená budova bývalej reštaurácie Merkur na ulici 
Hlavnej? 

 
Peter Paška 

- bola to upratané, vlastník požiadal o búracie povolenie a chcú na tom mieste 
postaviť niečo nové. Podľa mojich vedomostí je to zabezpečené proti úrazu. 

 
Ľubomír Bočkay – občan 

- zber TKO – separované zložky. Občania poukazujú na zber, že papier a pet 
obaly sa zbierajú spolu.  
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Mgr. Daniela Amrichová 

- do žltých kontajnerov môžu ísť kovy, plasty a viacvrstvové kombinované 
materiály 

 
Ing. Ján Poľakovský 

- udeliť výnimku na takýto zber môžem dať len ja a to len v dvoch prípadoch  - 
vymenoval prípady 

- ubezpečujem obyvateľov, že takého zložky sú v separačnej hale TsMG 
vyseparované 

 
Ľubomír Bočky - občan 

- robíte to naďalej a mám k tomu videá, potom obyvatelia strácajú motiváciu 
separovať  

 
Ing. Ján Poľakovský 

- môžete prísť na TsMG pozrieť si ako sa triedia zložky  
- máme zvýšenú poruchovosť vozidiel 

 
Mgr. Daniela Amrichová 

- motivácia obyvateľov, aby sa platil nižší poplatok je odkloniť odpad od 
skládkovania. Dotrieďuje sa na separačnej hale, trikrát som Vás pozvala do 
separačnej haly. 

 
Peter Paška 

- budeme sa veľmi intenzívne venovať zvýšenej popularizácii separácie odpadu 
na úrovni občanov aj zamestnancov TsMG 

 
Ľubomír Bočky – občan 

- poďakoval občanovi z BD č. 907 za to, že suploval prácu TsMG a opravil 
deravý kontajner    

 
Peter Paška 

- prerušujem tento bod a vyhlasujem prestávku  
- po prestávke pokračujeme v rokovaní, prezentovalo sa 13 poslancov, môžeme 

pokračovať 
 
Bod č. - 12. Žiadosť FC Slovan o zabezpečenie financovania 
 
Štefan Varga  - uviedol materiál 
Peter Paška   - rozprava  

- bol som oslovený a vtedy som povedal, že nevidím dôvod, aby mesto 
kofinancovalo takýto veľký projekt a preto prišiel návrh na odpredaj časti 
pozemku, ktorá je nevyužitá. Tento projekt vítam.   

 
Peter Závodský 

- po rozsiahlych debatách s poslancami, navrhujem tejto žiadosti nevyhovieť tak, 
ako je predložená a navrhujem prijať uznesenie, kde SŠZ v spolupráci s FC 
Slovan predloží alternatívy rekonštrukcie aj s možnosťou zachovania bežeckej 
dráhy a zároveň finančné oddelenie MsÚ spolu s finančnou komisiou pri MsZ 
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iné alternatívy financovania, tak aby zostala celistvosť celej plochy zachovaná, 
termín marec 2022. 

- toto som konzultoval aj s p. Kostkom. Musíme predložiť návrh, ktorý by                            
1. zachoval aj 2. nezachoval bežeckú dráhu 

 
Zoltán Szelle 

- môj názor je, že atletická dráha je absolútne nevyužívaná. Som za zrušenie 
dráhy a za odpredaj pozemku. Tým by sa vytvorili aj parkovacie mieste pre 
Galandiu.    

- navrhujem vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž na odpredaj tohto pozemku, 
rekonštrukcia atletickej dráhy by stála možno 500tis.€ a tie peniaze nemáme 

 
Štefan Varga 

- strecha tribúny potrebuje nutnú rekonštrukciu, oprava oplotenia, úprava 
hlavného ihriska, celý areál by sa dal do poriadku z týchto peňazí  

 
PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- nezdieľam názor kolegu p. Szelleho, ani to čo hovoril p. Varga – uviedol prečo, 
treba hľadať iné zdroje financovania na opravu 

 
Mgr. Juraj Bottka 

- toto je jednostranne zameraný projekt  
 
Mgr. János Marsall 

- je za zachovanie bežeckej dráhy  
 
Ing. Milan Zeleňák 

- podľa môjho názoru je táto myšlienka dobrá  
- poukázal na dráhu v gymnáziu 

 
Mgr. Juraj Bottka 

- atletická dráha na gymnáziu v Galante je dobre upravená a udržiavaná 
 
PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- svoju školu si poznám a viem v akých podmienkach sa robí 
 
Zuzana Gauliederová 

- absolútne nie som za odpredaj pozemku, občania nevedia, že si môžu ísť 
zabehať na dráhu, treba hľadať iné možnosti využitia pozemku 

 
Milan Bičan 

- bežecká dráha je v dezolátnom stave 
- čo tam bude, ak sa pozemok odpredá? 

 
Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia 
 

 
 
 



962 
 

U z n e s e n i e 
 

Správa športových zariadení s spolupráci s FC Slovan Galanta predloží alternatívu 

rekonštrukcie aj s možnosťou zachovania bežeckej dráhy. Finančné oddelenie mesta 

Galanta po dohode s finančnou komisiou predloží iné alternatívy financovania, tak aby 

ostala celistvosť celej plochy zachovaná.   T: marec 2022 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:             12  
    Proti:     1 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    3 

- uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 13 - Návrh rozpočtu mesta na rok 2022 a viacročný rozpočet na roky 
2023 a 2024 
 
Ing. Ján Poľakovský  - uviedol materiál za TsMG Galanta  
Peter Paška    - rozprava  
 
Peter Závodský 

- návrh uznesenia k Návrhu rozpočtu TsMG Galanta a viacročný rozpočet na 
roky 2023-2024 v zmysle predloženého návrhu 

 
U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanoveniami § 11 ods. 4, písm. b 
zákona č.  369/90 Zb.  o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov 

berie na vedomie  

stanovisko členov komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva 

v Galante  k „Návrhu rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 2022 

k návrhu viacročným rozpočtom na roky 2023 a 2024“    a 

schvaľuje  

„ Návrh rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 2022 a návrh rozpočtu na 

roky 2023 a 2024 „ v zmysle predloženého návrhu. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:             18  
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
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Mgr. Peter Kolek   - uviedol materiál za MsKS Galanta  
Peter Paška    - rozprava  
 
Mgr. Miroslav Psota 

- pozmeňujúci návrh - k príspevku pre Dychový súbor Galanta – odporúčam 
a navrhujem, aby suma 16tis.€ bola započítaná v rozpočte mesta v rámci 
dotácií na kultúrnu činnosť. Z rozpočtu MsKS vyňať sumu 16tis.€ a túto sumu 
pripočítať k finančným prostriedkom určených na dotáciu na kultúru   

- navrhujem v časti nákladov vypustiť z rozpočtu MsKS suma 40tis.€ na 

vydávanie Galantských novín – uviedol dôvod   

- pozmeňovací návrh – z časti výnosy vypustiť v účte 691 Výnosy z bežného 
transferu príspevok na 3D pomenovanie mesta Galanta, navrhujem sumu 
4 200€ vypustiť z tohto návrhu rozpočtu vo výnosovej aj v nákladovej časti – 
vysvetlil dôvod  

- je tu návrh na oslavy 30. výročia  Renesančného kaštieľa – mám pripomienku 

k súboru Frengia, aby dramaturgia tohto celého bola prehodnotená 

a navrhujem vypustiť z toho minimálne 1tis.€.  

Mgr. Peter Kolek 

- ku Galantským novinám sa nebudem vyjadrovať, my plníme len našu úlohu  

- Dychový súbor Galanta – k zmene došlo na návrh kontrolóra mesta, pretože to 

bola pre nich  veľká administratívna záťaž. Bolo to riešené aj na komisii kultúry.  

My sa tomu nebránime.  

- súbor Freengia – tento príspevok sme tam dali preto, že sa nebude robiť 

štandardné pohostenie, ale recepcia, ktorú vyhotoví samotná Freengia t.j. 

dobová hostina  

- návrh 3D pomenovanie mesta Galanta – sme si osvojili ako návrh poslanca p. 

Zelinku. Jedná sa o lokalitu vyčistenej skládky.  

Zsolt Takáč 

- otázka – čo bude s južnou vežou, patrí to do správy MsKS? Malo by to mať už 

nejakú formu a malo by to fungovať. Nevidím to nikde ani v rozpočte. Veža si 

od tejto chvíle zaslúži silný marketing. Čo plánuje v tomto mesto a kto sa bude 

o to starať?  

Peter Paška 

- južná veža – doteraz tam prebiehali práce na Turistickej informačnej kancelárii 

(TIK), budeme sa tomu venovať 

Mgr. Peter Kolek 

- MsKS spracovalo komplexný rozpočet, náš zámer bol ho dať do rozpočtu na 

rok 2022. Zo strany viceprimátora prišla pripomienka, aby sme to do rozpočtu 

nedávali, pretože musí prebehnúť proces odovzdávania a že to bude 

predmetom rokovania MsZ vo februári.  My to máme pripravené s rozpočtom, 

so zamestnancami, s prevádzkovaním, avšak sme nedostali delegovanú úlohu 

ako to má fungovať.  
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Peter Paška 

- dôvodom boli prebiehajúce práce   

Zsolt Takáč 

- mesto je povinné mať tento priestor otvorený, sú tam podmienky projektu 

Mgr. Miroslav Psota 

- mesto je pripravené správcovi vežu odovzdať, tú zvýšenú hodnotu, len 

s ostatným je problém. Zariadenie je zo zbierok Vlastivedného múzea, ktoré 

nám predostrelo zmluvu o výpožičke. Je to predmetom schvaľovania na VÚC. 

Druhú časť expozície získal neinvestičný fond PRO RENOVACIONE , ktorý 

vyúčtovať TTSK dotáciu.  Ten inventár bude majetok  PRO RENOVACIONE. 

Tie procesy ešte prebiehajú.  

Peter Závodský 

- prečítal pozmeňujúci návrh  - z návrhu výnosov účet 691 výnosy z bežného 

transferu príspevok na Oslavy 30. výročia Renesančného kaštieľa sa znižuje 

o 1tis.€ a tiež  v nákladoch účet 518 ostatné služby sa znižujú náklady na 

Oslavy 30. výročia Renesančného kaštieľa o 1 tis.€  

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:              4 
    Proti:     8 

Zdržalo sa:    5 
Nehlasovalo:    1 

- pozmeňujúci návrh nebol schválený 
 

- prečítal pozmeňujúci návrh  - z návrhu výnosov  účet 691 Výnosy z bežného 
transferu finančný príspevok Dychového orchestra Galanta sa znižuje o výnos 
16 tis.€ a tiež nákladový účet 518 ostatné služby sa znižujú náklady o 16tis.€. 
V rozpočte mesta na rok 2022 zvýšiť sumu výdavkovej časti ostatné kultúrne 
služby 64201 dotácia na kultúrne služby  o 16tis.€ 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:              8 
    Proti:     6 

Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    0 

- pozmeňujúci návrh nebol schválený 
 

- z návrhu výnosov účet 691 Výnosy bežného transferu na 3D pomenovanie 
mesta Galanta sa znižuje o sumu 4 200€ a tiež v nákladoch účet 518 ostatné 
služby sa znižujú náklady na 3D pomenovanie mesta Galanta sa znižuje o 
sumu 4 200€  
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Peter Paška 
- podľa mňa by z rozpočtu mesta na to nemali ísť peniaze 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:              8 
    Proti:     4 

Zdržalo sa:    6 
Nehlasovalo:    0 

- pozmeňujúci návrh nebol schválený 
 

- účet 691 Výnosy z bežného transferu príspevok na vydávanie Galantských 
novín sa znižuje o 40tis.€ a tiež nákladový účet 518Ostatné služby sa znižujú 
náklady vydávanie Galantských novín 40tis.€. 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:              8 
    Proti:     9 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 

- pozmeňujúci návrh nebol schválený 
 

- prečítal návrh uznesenia Návrh rozpočtu mesta na rok 2022 a viacročný 
rozpočet na roky 2023 a 2024 pre MsKS Galanta schvaľuje v zmysle 
predloženého návrhu 

 
U z n e s e n i e 

 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 

1. Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ Galanta 

2. Stanovisko komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ Galanta 

a schvaľuje 

predložený Návrh rozpočtu na rok 2022 a výhľadových rozpočtov na roky 

2023 a 2024. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:             12 
    Proti:     2 

Zdržalo sa:    4 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 



966 
 

Štefan Varga   - uviedol materiál za SŠZ Galanta  
Peter Paška    - rozprava  
 
Mgr. Miroslav Psota 

- predposledná zápisnica z Komisie športu – činnosť Správy športových 
zariadení a to prenajímanie nebytových priestorov atď. som z toho prekvapený 
a preto sa pýtam, čo ďalej? Je to minimálne porušenie VZN mesta nakladania 
s majetkom mesta Galanta. Sú to závažné témy a nezodpovedané otázky, čo 
s tým bude robiť komisia športu? Prečítajte si prosím zápisnicu z Komisie 
športu z 18.11.2021 

 
Štefan Varga 

- FC Slovan má nájomnú zmluvu a na Komisii športu som dostal vypracovať 
internú smernicu kto, a za akých podmienok sa trénuje 

 
Mgr. Juraj Bottka 

- áno sú tam veci chybné a treba ich riešiť 
 
Peter Závodský 

- prečítal návrh uznesenia Návrh rozpočtu mesta na rok 2022 a viacročný 
rozpočet na roky 2023 a 2024 pre SŠZ Galanta schvaľuje v zmysle 
predloženého návrhu 

 
U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie na vedomie 

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ 

a   schvaľuje 

návrh rozpočtu Správy športových zariadení Mesta Galanta na rok 2022 a výhľadových 

rozpočtov na roky 2023-2024 v zmysle predloženého návrhu. 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:             18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 
Ing. Beáta Katonová - uviedla materiál za Mesto Galanta                                         

Peter Paška - rozprava   
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Peter Závodský 

- poďakoval zamestnancov mesta a organizácií,  komisií MsZ za prácu na tomto 

rozpočte a tiež p. Srnkovi 

- navrhujem znížiť čiastku na kapitole Oddelenia rozvoja služieb 0801 

Rekreačné a športové služby finančný príspevok na spoluúčasť projektu FC 

Slovan Galanta znížiť z 300tis.€ na nulu 

- kapitola 0180 Transfery všeobecnej povahy 641001 finančný príspevok na 

vydávanie Galantských novín z nuly na 40tis.€ 

- finančný príspevok 3D pomenovanie mesta Galanta z 3tis. na 4 200€ 

- navrhujem znížiť Kapitálový príjem z predaja kapitálových aktív – predaj 

pozemku na riadku 231 o čiastku 275 924€ a rovnako Bežný rozpočet príjmov 

na riadku 133 013 za komunálne odpady znížiť o 100tis.€ z 900tis.€ na 

800tis.€. 

- pozmeňujúce návrhy: 

1. Referát sociálnych služieb na riadku 1090 Sociálne zabezpečenie inde 

neklasifikované navrhujeme zníženie čiastky z 36tis.€ na 20tis.€ 

2. Oddelenie spoločenských služieb na riadku 0830 Vysielacie a vydavateľské 

služby RTV KREA – navrhujeme zmenu textu predmet rozšíriť aj 

o spravodajské relácie bez zásahu na čiastku 

3. Výdavky verejnej správy na riadku 637036 Reprezentačné, reštauračné 

zariadenia znížiť z 12 500€ na 4 500€ 

4. Kapitola  Parkoviská cestná doprava – zmeniť text a hodnotu, vypustiť 

z textu dopravná situácia ZŠ G. Dusíka Mierová I. a II. etapa od r. 2022 

a vypustiť z toho 55tis.€ platené parkoviská.  

5. Navrhujeme  jednoduchší spôsob zabezpečenia Kolumbária  - na riadku 

620 Rozvoj obcí znížiť príspevok na vybudovanie nového Kolumbária zo 

108 170€ na 62tis.€. 

6. Vzatie úveru – navrhujeme, aby bolo právo na výber financujúcej banky ako 

aj podmienok vzatia a splácania úveru delegované na Finančnú komisiu.  

- navrhujeme prijatie uznesenia :   

1. Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v súvislosti so zamedzením 

následkov šírenia COVID -19 orgánmi štátnej správy  

schvaľuje 

poskytnutie zľavy z nájomného nájomcom nebytových priestorov vo výške 50% 

z nájomného za obdobie sťaženého obdobia roku 2021 v súlade s ustanoveniami §13c 

zákona č. 71/2013 Z. z. poskytovaných dotácií  v pôsobnosti Ministerstva 

hospodárstva SR v znení neskorších predpisov s nasledovnými podmienkami:  

a) v nebytových priestoroch nájomca predáva tovar alebo poskytuje služby konečným 

spotrebiteľom vrátane súvisiacich obslužných priestorov a skladových priestorov  

b) nemá voči Mestu Galanta alebo prenajímateľovi záväzky po lehote splatnosti 
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c) nie je príjemcom dotácií akýchkoľvek dotačných grantov alebo schém Mesta 

Galanta 

d) žiadosť o poskytnutie zľavy doručí nájomca do 30.06.2022, je to za sťažené obdobie 

v roku 2021  

e) v spolupráci s prenajímateľom podá žiadosť o dotáciu na nájomné na Ministerstvo  

hospodárstva SR.  

Ukladá 

prenajímateľom nebytových priestorov vo vlastníctve mesta Galanta v spolupráci 

s nájomcami, ktorí požiadajú o zľavu z nájomného predložiť žiadosť o dotáciu na 

úhradu nájomného na Ministerstvo hospodárstva SR. 

2. odpustenie pomernej časti dani za užívanie verejného priestranstva pod terasami 

za obdobie sťaženého užívania. Odpustenie 50% dane za ubytovanie za rok 2021 

v ubytovacích zariadeniach s minimálne ***(tri hviezdičky) pri nasledovných 

podmienkach: 

a) žiadateľ nemá voči Mestu Galanta záväzky po lehote splatnosti 

b) žiadateľ nie je príjemcom dotácií z akýchkoľvek dotačných grantov alebo schém 

Mesta Galanta 

c) žiadateľ žiadosť o poskytnutie zľavy doručí najneskôr do termínu 31.12.2021 

- podmienky sú identické s tými, ktoré sme poskytli v r. 2020 naším nájomcom.  
 
Peter Paška   

- parkovacie plochy pred ZŠ G. Dusíka – malo by sa jednať o poslednú etapu 
dokončenia celého projektu. V prípade zníženia o 55tis.€ tak neviem či sa to 
podarí zrealizovať. 

- prosím na zváženie zníženie sumy na Kolumbárium – mesto pracovalo na tom, 
aby finalizovalo pôvodný projekt bývalého hlavného architekta mesta Galanta  
Ing. arch. Špánika. Suma, ktorá bola v rozpočte tých 108 170€ vyšla zo súťaže. 
Ak sa suma zníži  budeme musieť použiť nejaký iný projekt, ale potom sme 
zbytočne vynaložili peniaze, ktoré sa použili na projektovú dokumentáciu.   

- zníženie reprezentačných výdavkov – nemám s tým žiadny problém – ale jedná 
sa aj o výdavky pre hostí z partnerských miest, je možné že financie nebudú 
postačovať. V minulosti bol rozpočet na reprezentačné výdavky mesta Galanta 
vyšší skoro trojnásobne oproti tomu stavu, ktorý sme mali za posledné  roky.  
Napriek tomu sme šetrili obrovské peniaze.  

 
Eva Vašáková 

- kolumbárium - jednotlivé platne, ktoré budú slúžiť  na osadenie urien budú 
spoplatnené jednotlivých nájomcom kolumbária. Toto sú návratné finančné 
prostriedky pre mesto. To znamená príjem na strane mesta.   
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Mgr. Daniela Amrichová 
- bolo by dobré kolumbárium realizovať, ak sa teraz vrátime do bodu nula, tak 

potom musíme začať opäť s nejakou novou projektovou dokumentáciou, 
stavebným povolením a pod.  

 
Peter Závodský 

- ja som v rozpočte nenašiel príjmy z predaja miest z predaja v kolumbáriu 
- tento rozpočet je veľmi ambiciózny, to investičné gro poslanci aj podporili   
- navrhol k rozpočtu krátku prestávku a stretnutie celého poslaneckého zboru 

 
Peter Paška 

- na vysvetlenie – tých 55tis.€ za platené parkovanie, to je z existujúcich 
spoplatnených parkovísk  

 
Peter Závodský 

- vo výdavkovej časti je to dosť paradoxné, aby sa vo výdavkovej časti písalo 
55tis.€ o príjmoch  

 
Peter Paška 

- bolo prijaté uznesenie, že peniaze prijaté z parkovania sa použijú na výstavbu 
ďalších parkovísk. Tým sa myslí, že 55tis.€ budú príjmy z platených parkovísk 
za MsKS, za MsÚ, za Mladosťou.    

 
Ing. Augustín Popluhár 

- navrhol  predĺžiť termín - žiadosť o poskytnutie zľavy (nájomcovia nebytových 
priestorov) doručí nájomca do 30.06.2022  

 
JUDr. Peter Zelinka 

- k 55tis.€ platené parkoviská – na upresnenie toto je suma vybraná z plateného 
parkovania?  

 
Peter Paška 

- vyhlasujem  krátku prestávku 
- po prestávke pokračujeme v rokovaní, prosím prezentujte sa : prítomných 18 

poslancov  
 
Peter Závodský 

- oboznámil o nasledovných výsledkoch rokovania k rozpočtu: 
1. Kolumbárium a parkovisko pri ZŠ G. Dusíka vypúšťame z pozmeňujúcich návrhov 
zostávajú v rozpočte mesta v pôvodných výškach 
2. Pomoc osobám bez domova –znižuje z 36tis.€ na 20tis.€, ale zároveň sociálny 
projekt Dotácia pre sociálne projekty v kapitole Referát sociálnych služieb zvyšujeme 
z 20tis.€ na 36tis.€. 
3. Navrhujeme vypustiť spoluúčasť FC Slovan 300tis.€. 
4. Navrhujeme zmeniť text pri RTV KREA spravodajské relácie. 
5. Navrhujeme zosúladiť rozpočet Mesta s rozpočtom MsKS Galanta, čiže doplniť 
40tis.€ na Galantské noviny a 1.200€ na 3D pomenovanie mesta Galanta. 
6. Znížiť reprefond na 4 500€. 
7. Kapitálový rozpočet príjmov znížiť zo 725tis.€ na 561tis.€ a bežný rozpočet príjmov  
8. Poplatky za komunálne odpady znížiť z 900tis.€ na 800tis., čím vznikne prebytok                        
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4 772€ a bežný rozpočet je prebytkový a schodok kapitálového rozpočtu bude 
financovaný z prebytku finančných operácií.    
 
Peter Paška 

- prosím hlasujte ako za jeden pozmeňujúci návrh 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:             16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 

- pozmeňujúci návrh bol schválený 
 
Peter Závodský – prečítal návrhy uznesení 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v súvislosti so zamedzením 

následkov šírenia COVID -19 orgánmi štátnej správy  

schvaľuje 

poskytnutie zľavy z nájomného nájomcom nebytových priestorov vo výške 50% 

z nájomného za obdobie sťaženého obdobia roku 2021 v súlade s ustanoveniami §13c 

zákona č. 71/2013 Z. z. poskytovaných dotácií  v pôsobnosti Ministerstva 

hospodárstva SR v znení neskorších predpisov s nasledovnými podmienkami:  

a) v nebytových priestoroch nájomca predáva tovar alebo poskytuje služby konečným 

spotrebiteľom vrátane súvisiacich obslužných priestorov a skladových priestorov  

b) nemá voči Mestu Galanta alebo prenajímateľovi záväzky po lehote splatnosti 

c) nie je príjemcom dotácií akýchkoľvek dotačných grantov alebo schém Mesta 

Galanta 

d) žiadosť o poskytnutie zľavy doručí nájomca do 30.06.2022, je to za sťažené obdobie 

v roku 2021 a l. polrok 2022 

e) v spolupráci s prenajímateľom podá žiadosť o dotáciu na nájomné na Ministerstvo  

hospodárstva SR.  

Ukladá 

prenajímateľom nebytových priestorov vo vlastníctve mesta Galanta v spolupráci 

s nájomcami, ktorí požiadajú o zľavu z nájomného predložiť žiadosť o dotáciu na 

úhradu nájomného na Ministerstvo hospodárstva SR. 

        T: 30. jún 2022 
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Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:             18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v súvislosti so zamedzením 

následkov šírenia COVID -19 orgánmi štátnej správy  

schvaľuje  

odpustenie pomernej časti dani za užívanie verejného priestranstva pod terasami za 

obdobie sťaženého užívania. Odpustenie 50% dane za ubytovanie za rok 2021 

v ubytovacích zariadeniach s minimálne ***(tri hviezdičky) pri nasledovných 

podmienkach: 

a) žiadateľ nemá voči Mestu Galanta záväzky po lehote splatnosti 

b) žiadateľ nie je príjemcom dotácií z akýchkoľvek dotačných grantov alebo schém 

Mesta Galanta 

c) žiadateľ žiadosť o poskytnutie zľavy doručí najneskôr do termínu 30.06.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:             18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo 

deleguje 

na finančnú komisiu výber financujúcej banky ako aj podmienok vzatia, splácania 
a zabezpečenia úveru v zmysle rozpočtu Mesta Galanta na rok 2022. 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:             18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
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- uznesenie bolo schválené 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

 

berie na  vedomie 

1/ Odporúčanie Komisie finančnej a správy majetku MsZ 

2/ Stanoviská komisií MsZ k návrhu rozpočtu na rok 2022: 

- Komisie finančnej a správy majetku  

- Komisia sociálno-zdravotná a bytová 

- Komisia kultúry a medzimestských vzťahov 

- Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy 

- Komisia školstva  

- Komisia obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja 

- Komisia investičnej výstavby, životného prostredia, kultúrnych pamiatok, 

dopravy a verejného poriadku pri MsZ v Galante 

3/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu mesta na rok 2022 

a    schvaľuje                 

1/  Rozpočet mesta vrátane rozpočtu DD Patria a školstva na rok 2022 ako           

    prebytkový  vo výške   prebytku    4 772 EUR  ( vrátane finančných operácií ) pri 

týchto    príjmoch a výdavkoch : 

    Bežný rozpočet :       Príjmy :  16 046 289 €       Výdavky :  15 036 599 € 

    Kapitálový rozpočet :     Príjmy :       611 000 €       Výdavky :    3 527 143 € 

    Finančné operácie :       Príjmy :    2 049 558 €       Výdavky :       138 333 €   

2/  Viacročný rozpočet mesta na roky 2023 a 2024 ako  n e z á v ä z n ý 

3/  Programový rozpočet na roky 2022 - 2024,  za roky  2023 a 2024 ako                                  

n e z á v ä z n ý    

    žiada 

vedúcu finančného a majetkového oddelenia spracovať rozpočet mesta na rok  

2022.        Termín :  30.01.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:             17 
    Proti:     0 
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Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 
Peter Paška 

- poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na príprave rozpočtu a  ktorí  hlasovali za 
rozpočet mesta Galanta  

 
Peter Závodský – prečítal návrh uznesenia 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v spojení s § 10 ods. 6 zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov   a 

odporúča     

primárovi mesta a konateľovi spoločnosti GALANDIA, spol. s r.o., aby dodatkom č. 1 

upravili zmluvu o poskytnutí návratnej finančnej výpomoci medzi mestom Galanta a 

spoločnosťou GALANDIA, spol. s r.o. zo dňa 18.06.2021 v  Článku 2, bod 4.  o úrokovú 

sadzbu vo výške 0,35% p.a., úročenie odo dňa poskytnutia návratnej finančnej 

výpomoci.  

Schvaľuje 

1. podmienky poskytnutia návratnej finančnej výpomoci spoločnosti GALANDIA,               
spol. s r.o., Galanta, na základe uznesenia MsZ v Galante č. 456-Z/2021                                   
zo dňa 30. 9. 2021 na obnovenie prevádzky TC Galandia, úroková sadzba 
0,35% p.a., úročenie odo dňa poskytnutia návratnej finančnej výpomoci, 
začiatok splácania istiny od 1.1.2024,  splatnosť 10 rokov, 

 
2. vklad príspevkov poskytnutých mestom Galanta spoločnosti GALANDIA, spol. 

s r.o., 
- zo dňa 07. 01. 2021 vo výške 20.000 € v zmysle Uznesenia č. 346-Z/2020  
- zo dňa 12. 03. 2021 vo výške 42.344,37 € na základe Uznesenia č. 364-

Z/2021   
- a zo dňa 08. 11. 2021 vo výške 85.920,33 € na základe Uznesenia č. 455-

Z/2021 
do kapitálového fondu spoločnosti GALANDIA, spol. s r.o.  
Žiada 

primátora mesta uzatvoriť so spoločnosťou GALANDIA, spol. s r.o. zmluvu 

o poskytnutí návratnej finančnej výpomoci podľa bodu 1. schvaľovacej časti 

uznesenia.       Termín: do 31.12. 2021 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  18 

    Za:             17 
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    Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 14 - Návrh zmeny prílohy k VZN mesta Galanta č. 1/2019 o určení výšky 
finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 
školy, na dieťa materskej školy a na dieťa alebo žiaka školského zariadenia so 
sídlom na území mesta Galanta 
 
Mgr. Lívia Gešková  - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota  - rozprava   
 
Peter Závodský – prečítal návrh uznesenia 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
 
s a   u z n á š a  
na zmene prílohy k VZN mesta Galanta č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, na dieťa 

materskej školy a na dieťa alebo žiaka školského zariadenia so sídlom na území mesta 

Galanta a  

ž i a d a  
prednostu úradu o zabezpečenie zverejnenia VZN v zmysle zákona na úradnej tabuli 
mesta.      Termín: 16. december 2021 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  18 
    Za:             18 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 15. Poskytovanie sociálnej služby – monitorovanie a signalizácia 
pomoci 
 
Mgr. Adriana Molnáriová   - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  
 
Peter Závodský 

- návrh uznesenia k bodu - Poskytovanie sociálnej služby – monitorovanie a 
signalizácia pomoci v zmysle predloženého písomného návrhu 
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U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov v spojení s § 80 

písm. g) zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách a o zmene a doplnení zákona 

č. 455/1991Zb. o živnostenskom podnikaní (živnostenský zákon) v znení neskorších 

predpisov 

s c h v a ľ u j e 

poskytovanie sociálnej služby mestom Galanta „Monitorovanie a signalizácia 

potreby pomoci“ 

a žiada 

prednostu Mestského úradu zabezpečiť registráciu uvedenej sociálnej služby na 

Vyššom územnom celku v Trnave.    T: 01.02.2022 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  17 
    Za:             17 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 
 
Bod č. 16. Koncepcia umiestnenia nabíjacích staníc pre elektromobily 
 
Eva Vašáková   - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  
 
Ing. Augustín Popluhár 

- budeme musieť mať novú koncepciu a nové VZN? 
 
Eva Vašáková 

- to je poplatok za zriadenie nabíjacej stanice a s mestom musí byť uzatvorená 
nájomná zmluva za účelom jej výstavby  

 
Mgr. Miroslav Psota 

- mesto potrebuje Zásady hospodárenia s majetkom mesta, kde sú aj minimálne 
ceny nájmu     

 
Peter Závodský 

- nie je tu zapracované parkovisko pred Galandiou a nie je tu Kolónia 
- k umiestneniu staníc – otázka či nevieme nájsť prioritne také riešenia, aby nám 

nezaberali existujúce parkovacie miesta  
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Eva Vašáková 
- určené sú parcelné čísla a lokality, aby sa elektrické prípojky neťahali ďaleko 

od trafostaníc. Ak bude schválená parcela, tak na tej parcele vieme umiestniť 
stanicu tak, aby sme nezabrali parkovacie miesto. Niektoré sa však inak nedajú 
doriešiť. Nabíjacie stanice nie sú veľkou stavbou, to je len stojan.   

 
Mgr. János Marsall 

- miesto tejto parkovacej koncepcie odporučil oživiť koncepciu turistiky do nášho 
mesta   

 
Peter Závodský 

- návrh uznesenia k bodu - Koncepcia umiestnenia nabíjacích staníc pre 
elektromobily  v zmysle predloženého písomného návrhu 

 
U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 písm. a) zákona č.369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

schvaľuje 

 a) lokality výstavby nabíjacích staníc nasledovne:  

1. Parkovisko za MsKS na ul. Zoltána Kodálya, Parcela č. 77/34 , LV č.3365  

2. Parkovisko za MsÚ na ul. Hodskej, Parcela č. 1655/84, 1655/86, LV č.3365  

3. Parkovisko pri ZŠ G.Dusíka na ul. Mierovej, Parcela č. 346/53, LV č.3365  

4. Parkovisko na ul. Železničiarskej pri TS, Parcela č. 346/56, LV č.3365  

5. Parkovisko na sídlisku SNP pri TS, Parcela č. 1688/7, LV č.3365  

6. Parkovisko za OD Mladosť, Parcela č. 1670/1, LV č.5763  

7. Parkovisko pri Bysprave, Parcela č. 29/1, LV č. 3365  

b) výška prenájmu pozemkov za účelom zriadenia nabíjacích staníc budúcim 
záujemcom bude v zmysle VZN č.47/2009 o zásadách hospodárenia s majetkom 
mesta v znení neskorších predpisov.  

žiada  

primátora mesta uzatvárať zmluvy za účelom zriadenia nabíjacích staníc budúcim 
záujemcom v zmysle VZN č.47/2009 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta v 
znení neskorších predpisov.  
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:             13 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
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Bod č. 17 - Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na NP na ul. Hlavná 946 v 
správe spol. Bysprav s.r.o. Galanta 
 
Martin Fukas   - uviedol materiál 
Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

- prosím vylosovať komisiu na vyhodnotenie súťažných návrhov 
 
Zoltán Szelle 

- návrh uznesenia k bodu - Bod č. 17 - Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na 
NP na ul. Hlavná 946 v správe spol. Bysprav s.r.o. Galanta  v zmysle 
predloženého písomného návrhu a zložením komisie: MUDr. Ervin Chomča-
predseda, členovia: Bc. Vladimír Danko, Ing. Augustín Popluhár, Mgr. Juraj 
Bottka, Mgr. János Marsall 

 
 

U z n e s e n i e 

 
Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  
 
schvaľuje 
 
podmienky na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na nebytový priestor na ul. 
Hlavná s. č. 946 v Galante v správe spoločnosti BYSPRAV spol. s r. o. Galanta 
nasledovne:  
 
Predmet súťaže : nehnuteľnosť vo vlastníctve mesta Galanta na ul. Hlavná s. č. 946 
v Galante o výmere: nebytový priestor 55,20 m2  
Doba nájmu : na dobu určitú 5 rokov s výpovednou lehotou 3 mesiace.  
Účel nájmu: prevádzkareň obchodu a služieb s vylúčením prevádzkovania výherných 
hracích automatov, stávkových kancelárii, reštauračných a pohostinských zariadení a 
činnosti ohrozujúcich mravnosť.  
Minimálny nájom: 110 €/m2/ročne, s valorizáciou a bez služieb spojených s nájmom 
nebytového priestoru  
Zábezpeka: vyhlasovateľ stanoví výšku zábezpeky, minimálne však vo výške 
300,00€. Zábezpeka prepadne v prospech vyhlasovateľa, ak víťaz súťaže neuzatvorí 
zmluvu do lehoty stanovenej vyhlasovateľom  
m e n u j e  
komisiu na vyhodnotenie súťažných návrhov v zložení: MUDr. Ervin Chomča-
predseda, členovia: Bc. Vladimír Danko, Ing. Augustín Popluhár, Mgr. Juraj Bottka, 
Mgr. János Marsall 
u k l a d á  
vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na prenájom nebytového priestoru s podmienkami 
schválenými mestským zastupiteľstvom v súlade s Pravidlami obchodných verejných 
súťaži mesta.  

Z: prednosta MsÚ  
Termín: do 31.12.2021 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:             13 
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    Proti:     0 
Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 
 
Bod č. 18 -  Návrh na zmenu člena Komisie školstva pri MsZ v Galante 
 
Mgr. László Bíro  - uviedol materiál 
Mgr. Miroslav Psota - rozprava  

- otázka p. Silvia Csomos Benkovics spĺňa podmienky na členku komisiu 
školstva? 

 
Mgr. László Bíro 

- je učiteľkou, zamestnankyňou Gymnázia Z. Kodálya s vyučovacím jazykom 
maďarským  v Galante, spĺňa všetky predpoklady na výkon členstva v komisii   

 
JUDr. Peter Zelinka 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého návrhu 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č.369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

berie  na  vedomie  

informáciu o vzdaní sa členstva Mgr. László Benkovicsa v Komisii školstva pri MsZ 
v Galante dňom 14.12.2021 

schvaľuje 

Mgr. Szilviu Csomós Benkovics za členku Komisie školstva dňom 14.12.2021 

žiada  

vedúcu Oddelenia všeobecnej a vnútornej správy v zmysle schválenej zmeny 
v zložení komisie MsZ spracovať aktuálne zloženie komisie a  doručiť ho poslancom 
MsZ.       T: 31. december 2021 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:             11 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    5 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 
Mgr. Miroslav Psota   
 

- pri Bode č. 17 Vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na NP na ul. Hlavná 946 
v správe spol. Bysprav s.r.o. Galanta sa pozabudlo na druhé uznesenie preto 
prosím o jeho schválenie  
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Zoltán Szelle 
- návrh uznesenia v zmysle predloženého návrhu 

 
U z n e s e n i e 

 

Mestské zastupiteľstvo Galanta v súlade s ustanovením § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  
 
s c h v a ľ u j e  
prenájom nebytového priestoru na ul. Hlavná s. č. 946 v Galante v správe spoločnosti 
Bysprav spol. s r.o. formou obchodnej verejnej súťaže.  
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:             14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 19 - Návrh delegovaných zástupcov zriaďovateľa do orgánov školských 
samospráv 
 
Mgr. Lívia Gešková   - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  
 
Peter Závodský 

- mám dva návrhy 
1. navrhol nomináciu JUDr. Petra Zelinku do Rady školy pri ZŠ Z. Kodálya s VJM na 
miesto p. Edity Pintérovej  
2. navrhol nomináciu Mgr. Jánosa Marsalla do Mestskej Školskej rady na miesto Mgr. 
Miroslava Psotu 
 

- prečítal návrh uznesenia 
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s § 24 a 25 zákona č. 596/2003 Z. z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov  v znení neskorších zmien a doplnkov 

schvaľuje 
 

1. termín ustanovenia rád škôl a mestskej školskej rady na deň 15.01.2022 
2. počet a zloženie členov  

 

a) rady školy 
- pri Základnej škole Gejzu Dusíka, Základnej škole, Sídl. SNP, Základnej 

škole, Ul. Štefánikova, Základnej škole Zoltána Kodálya s VJM – Kodály 
Zoltán Alapiskola, Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever 11 členov  
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v zložení dvaja zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov, jeden 
zvolený zástupca ostatných zamestnancov, štyria zvolení zástupcovia rodičov, 
ktorí nie sú zamestnancami školy alebo školského zariadenia a štyria 
delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. 

 
- pri Materskej škole, Sídl. SNP 9 členov v zložení dvaja zvolení 
zástupcovia pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca 
ostatných zamestnancov, traja zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú 
zamestnancami školy alebo školského zariadenia a traja delegovaní 
zástupcovia zriaďovateľa. 

 

- pri Základnej umeleckej škole Josepha Haydna, Základnej 
umeleckej škole, Sídl. SNP  7 členov v zložení dvaja zvolení zástupcovia 
pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca ostatných 
zamestnancov, dvaja zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú 
zamestnancami školy alebo školského zariadenia a dvaja delegovaní 
zástupcovia zriaďovateľa. 
 
- pri Materskej škole, Sídl. Nová doba, Materskej škole s VJM – Óvoda, 
Sídl. Nová doba, Materskej škole, Sídl. Clementisove sady, v Centre 
voľného času-Spektrum 5 členov v zložení jeden zvolený zástupca 
pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca ostatných 
zamestnancov, dvaja zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú 
zamestnancami školy alebo školského zariadenia a jeden delegovaný 
zástupca zriaďovateľa. 

 
b) Mestskej školskej rady Mesta Galanta 11 členov v zložení štyria zvolení 
zástupcovia z riaditeľov, dvaja zvolení zástupcovia z rodičov, traja zvolení 
zástupcovia z predsedov rád škôl a školských zariadení zriadených na území 
obce a dvaja delegovaní zástupcovia obce 

a    deleguje 

zástupcov zriaďovateľa do Rady školy 
 
pri Základnej škole Gejzu Dusíka: 
1. PaedDr. Peter Černý 
2. MUDr. Ervín Chomča 
3. Fridrich Psota 
4. Mgr. Daniela Amrichová 
 
pri Základnej škole, Sídl. SNP: 
1. Mgr. Juraj Bottka 
2. Zsolt Takáč 
3. PhDr. Marta Vajdová, MBA 
4. Peter Závodský 
 
pri Základnej škole, Ul. Štefánikova: 
1. Ing. Štefan Marczibányi 
2. Ing. Augustín Popluhár 
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3. Fridrich Psota 
4. Peter Tomič 
 
pri Základnej škole Zoltána Kodálya s VJM – Kodály Zoltán Alapiskola: 
1. Mgr. László Biró 
2. Mgr. János Marsall 
3. Ing. Beáta Katonová 
4. JUDr. Peter Zelinka 
 
pri Materskej škole – Óvoda, Sídl. Sever: 
1. PaedDr. Peter Černý  
2. Fridrich Psota 
3. PhDr. Marta Vajdová, MBA 
4. Ing. Juraj Srnka, PhD. 
 
pri Materskej škole, Sídl. SNP: 
1. Zsolt Takáč 
2. Peter Tomič 
3. Peter Závodský 
 
pri Materskej škole, Sídl. Nová doba: 
1. Bc. Vladimír Danko 
 
pri Materskej škole s VJM – Óvoda, Sídl. Nová doba: 
1. Zoltán Szelle 
 
pri Materskej škole, Sídl. Clementisove sady: 
1. Zuzana Gauliederová 
 
pri Základnej umeleckej škole Josepha Haydna: 
1. Mgr. László Biró 
2. Zsolt Takáč 
 
pri Základnej umeleckej škole, Sídl. SNP: 
1. PhDr. Marta Vajdová, MBA  
2. Eva Vašáková 
 
v Centre voľného času - Spektrum: 
1. Ing. Augustín Popluhár 
 
a do Mestskej školskej rady Mesta Galanta: 
1. Ing. Štefan Marczibányi 
2. Mgr. János Marsall 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:             14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    0 
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- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 20 -  Žiadosť spoločnosti AGHSTAV spol, s r,o. o refundáciu nákladov 
spotreby elektrickej. energie na sústave verejného osvetlenia v lokalite IBV Hody 
Západ 
 
Mgr. Daniela Amrichová   - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  

- spoločnosť p. Ágha sa v minulosti veľmi korektne zachovala k mestu, tým že 
darovali mestu Galanta celú „dolinku“ v Hodoch za  jedno EURO. Darovali 
mestu pozemok pod cintorínom, vybudovali infraštruktúru v dotyku 
s cintorínom Hody, vybudovali verejné osvetlenie. Odporučil MsZ túto žiadosť 
schváliť.  

 
Milan Bičan 

- faktická -  požiadal kolegov poslancov, aby zahlasovali za jeho žiadosť, aby 
dodržali rovnaký meter     

 
Zoltán Szelle 

- návrh uznesenia v zmysle predloženého návrhu 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení             

v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

refundáciu preukázaných nákladov spotreby elektrickej energie v lokalite IBV Hody 

Západ v Galante od 01.01.2022 až do splnenia podmienok odovzdávajúcich 

developerov na prevzatie verejného osvetlenia do majetku mesta v zmysle Pravidiel 

na preberanie miestnych komunikácií, verejného osvetlenia a pozemkov s nimi 

zastavaných lokalitách IBV a výstavby domov do majetku mesta Galanta. 

T: 31.12.2021                                     

Z: prednosta MsÚ 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:             11 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    2 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 21 - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a 
podmienkach škôl a školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta za 
školský rok 2020/2021 
 
Mgr. Lívia Gešková   - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  
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JUDr. Peter Zelinka 

- návrh uznesenie k Bodu č. 21 v zmysle predloženého návrhu 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s plánom práce na rok 2021 ako i  § 
3 Vyhlášky MŠVVaŠ SR č. 435/2020 o štruktúre a obsahu správ o výchovno–
vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení  
 
schvaľuje 
„ Správu o výchovno–vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a 
školských zariadení v pôsobnosti mesta Galanta za školský rok 2020/2021“ 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:             16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 22 -  Návrh na účtovné odpísanie pohľadávok 
 
Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál 
Mgr. Miroslav Psota   - rozprava  
 
Zoltán Szelle 

- návrh uznesenie k Bodu č. 22 v zmysle predloženého návrhu 
 

U z n e s e n i e 
 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

berie na vedomie    

Stanovisko komisie finančnej a správy majetku MsZ 

schvaľuje 

predložený návrh na účtovné odpísanie pohľadávok na základe žiadosti Referátu 

sociálnych služieb v celkovej sume  501,40 €  bez pripomienok a      

žiada 

vedúcu finančného a majetkového oddelenia vykonať účtovné odpísanie pohľadávok.                                                                                             

                                                                                                Termín:31.12.2021 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:             16 
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    Proti:     0 
Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 23 -  Žiadosť Židovskej náboženskej obce Galanta a OZ 
SHALOM  pridelenie priestorov pre stálu výstavnú expozíciu „História židovskej 
kultúry v Galante“ 
 
Mgr. Peter Kolek   - uviedol materiál 
Mgr. Miroslav Psota  - rozprava  

- požadoval som tento bod z rokovania MsZ vypustiť – uviedol dôvody 
- myšlienku podporím, ale neviem za čo mám hlasovať 

 
Peter Závodský 

- zmluvu o výpožičku môže podpísať riaditeľ MsK bez súhlasu MsZ, len je tu 
obava z obštrukcie voči židovskej obci, ktorá je z tohto všetkého veľmi 
sklamaná a flustrovaná. 

 
Mgr. László Bíro 

- bolo odporúčanie na zriadenie užšej pracovnej komisie vo veci umiestnenia 
expozície – komisia sa zišla, zástupca židovskej obce z dôvodu neprítomnosti 
dal svoje písomné stanovisko a na základe toho sa mal pripraviť materiál 
a predložiť ho do dnešného zasadnutia MsZ.  

- na zasadnutí komisii obchodu bolo povedané, že na tú miest je zmluva pre TIK 
(turistickú informačnú kanceláriu), tak sme našli konštruktívne riešenie   

 
JUDr. Peter Zelinka 

- riaditeľ MsKS predniesol návrh, povedal, že došlo k zmene  
 
Mgr. Peter Kolek 

- povedal, že by bolo dobré, keby si niekto osvojil stanovisko finančnej komisie, 
z ktorého vyplýva aj uznesenie – prečítal : MsZ odporúča MsKS uzatvoriť 
zmluvu o výpožičke OZ SHALLOM na nebytový priestor o maximálnej výmere 
40m2 na 5 rokov v zmysle VZN, nie je tam klauzula s písomným súhlasom 
primátora mesta.  

 
Mgr. Miroslav Psota 

- ja by som odporučil, aby tam bol predmet výpožičky, účel výpožičky, 
definovaný presne tento nebytový priestor   

 
Zuzana Gauliederová 

- ja som sa komisii zúčastnila, pán primátor sa správal nedôstojne, pýtala som 
si zvukový záznam, ktorý som doposiaľ nedostala. Primátor jednohlasne 
povedal, že s tým nesúhlasí.  

 
Mgr. Miroslav Psota 

- odporučil pre návrhovú komisiu – na schválenie zásady prenájmu priestorov 
v NGK, akým spôsobom sa tá investícia vypožičiavateľa alebo nájomcu 
započíta.    
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Milan Bičan 

- faktická – nebol som v žiadnej komisii, ale podľa môjho názoru si táto expozícia 
zaslúži dôstojné miesto.  

 
Mgr. Miroslav Psota 

- obvykle sa do výpožičky dáva niečo, čo je užívania schopné a v tomto prípade 
to určite tak nie je 

 
Peter Závodský 

- faktická – požiadavka na započítanie preinvestovaných zdrojov zatiaľ nepadla,  
ak padne tak sa s ňou budeme musieť zaoberať 

- pomôžme konštruktívne naším spoluobčanom, je tu spôsob ako im pomôcť 
formou výpožičky. Celá táto debata je o tom, že MsKS nemá súhlas primátora.  

 
Mgr. Miroslav Psota 

- všetky veci by mali byť dopredu jasné a spečatené podpisom zmluvy       
 
JUDr. Peter Zelinka 

- dávam návrh na uznesenie: 
Mestské zastupiteľstvo v Galante odporúča Mestskému kultúrnemu stredisku 

v Galante uzatvoriť zmluvu o výpožičke s OZ SHALOM na nebytový priestor 

maximálne o výmere 40m2 na dobu 5 rokov v zmysle aktuálneho VZN  na                                             

I. nadzemnom podlaží Neogotického kaštieľa v Galante a odporúča primátorovi túto 

zmluvu podpísať. Z: riaditeľ MsKS, primátor mesta, T: 31.01.2022 

Peter Paška 

- zareagoval – na komisii medzimestských vzťahov 11.11.2019, ktorú viedol 

Mgr. Peter Kolek ako predseda komisie predstavili členovia OZ a Židovskej 

náboženskej obce svoj projekt, že chcú spraviť výstavu. Komisia prijala 

uznesenie – citoval, v závere je uvedené, že predseda komisie sa bude tomuto 

všetkému venovať. Vo všetkých komisiách sa vyjadroval, že mesto nekonalo.  

- hovorilo sa tu veľa neprávd 

- my sme predstaviteľov OZ upozornili na to, že keď chcú tento priestor 

zrekonštruovať a dať ho do dôstojnej podoby, že musia počítať so sumou 

minimálne 30tis.€. 

- dohoda bola taká, že sa začiatkom roka stretneme a prediskutujeme všetky 

veci. Nikdy nikto nepovedať, že tam Židovskú náboženskú obec nechceme. 

Každý hľadal konštruktívne riešenie. Opakovane som požadoval, aby sme im 

našli dôstojné miesto a nie som si istý, že toto miesto je to pravé.  

- minulý týždeň sme dostali avízo o výzve, na základe ktorej by sme mohli dať 

zrekonštruovať celý kaštieľ, na toto som na komisii upozornil. Ak by došlo 

k rekonštrukcii, tak by sa celá táto expozícia ocitla na stavenisku.    

- na komisii bolo prijaté uznesenie – citoval 

Mgr. Peter Kolek 

- odznelo tu veľa neprávd a zavádzaní 
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- žiadosť do komisie sme dostali, bol som vtedy predsedom komisie, hľadali sme 

riešenie  

- potom som sa stal riaditeľom a následne prišla ďalšia žiadosť. Dovtedy sme im 

nemohli dať iné priestory pretože sme ich využívali.  

- vzdáme sa jednej miestnosti - šatni  

- náboženskej obci ide presne o takýto priestor, oni to chcú bez zásahu, drsným 

spôsobom predstaviť tú realitu.  Tento priestor im maximálne vyhovuje. Oni sa 

maximálne prispôsobia.  

- je potrebné, aby mesto ako správcu informovalo, že sa chystajú nejaké výzvy 

- toto je jasná obštrukcia  

Peter Paška 

- nestotožňujem sa s týmto názorom    

- ja som hovoril, na tom stretnutí, že neboli dodržané ani pravidlá, ktoré sú 

všeobecne známe, prejavil som maximálnu súčinnosť 

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- faktická – komisie dali k tomuto materiálu zhodné stanoviská 

Peter Paška 

- komisia sa dohodla, že sa stretne začiatkom roka a bude hľadať riešenie 

JUDr. Peter Zelinka 

- prečítal som návrh uznesenia, mali by sme hlasovať 

Ing. Štefan Marczibányi 

- dal som návrh spravme koncepciu, čo chceme mať z kaštieľa 

Peter Paška 

- zo zápisnice – nebolo hovorené, že to zostane ako natural, pán Fahn povedal, 

že by opravili omietky, vymaľovali, nové podlahy a okná, spravili by 

elektroinštaláciu a do vitrín by uložili exponáty. Toto je v rozpore s tým čo 

hovorí riaditeľ MsKS.  

Mgr. László Biró 

- 25.11. bola predložená žiadosť. Na komisii sme zistili, že žiadosť je 

bezpredmetná, nakoľko je tam ten právny záväzok. Snažili sme sa vyriešiť 

tento problém a navrhli sme zriadiť 6-člennú komisiu, aby vybrala vhodné 

priestory. Komisia, ktorá sa zišla 10.12. primátor mesta rozšíril o ďalších 7 

členov. 

Peter Paška 

- ja nerozumiem, kde je problém, do komisie som prizval odborníkov. Jedná sa 

o národnú kultúrnu pamiatku.   

- prosím hlasujte za uznesenie, ktoré prečítal p. Zelinka 
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U z n e s e n i e 
Mestské zastupiteľstvo v Galante  

odporúča 

Mestskému kultúrnemu stredisku v Galante uzatvoriť zmluvu o výpožičke s OZ 

SHALOM na nebytový priestor maximálne o výmere 40m2 na dobu 5 rokov v zmysle 

aktuálneho VZN  na I. nadzemnom podlaží Neogotického kaštieľa v Galante a  

odporúča 

primátorovi túto zmluvu podpísať.   Z: riaditeľ MsKS, primátor mesta 

       T: 31.01.2022 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:             16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 

- uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 24 -  Plán práce MsZ na rok 2022 
 
Peter Paška  - uviedol materiál 

- rozprava  
JUDr. Peter Zelinka 

- v materiály sú dva návrhy 
 
Ing. Augustín Popluhár 

- dal som v tejto veci pozmeňujúci návrh a chcem ho modifikovať 
- rozpočet mesta a príspevkových organizácií zaradiť na mesiac september  

 
Peter Paška 

- povedal som, že nepovažujem to za najsprávnejšie, keď končiace MsZ bude 
nastavovať rozpočet pre ďalšie volebné obdobie  

 
PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- navrhujem rozpočet prijať v mesiaci november a decembrové MsZ by malo 
mať len slávnostný charakter 

 
JUDr. Peter Zelinka 

- je tam pôvodný plán, ktorý nám bol zaslaný na pripomienkovanie, k tomu sme 
dali pripomienky a ďalej v prílohe je návrh p. Závodského  

- teraz ako budeme hlasovať? 
 
Ing. Augustín Popluhár 

- sťahujem svoj pozmeňujúci návrh a prosím, pre návrhovú komisiu aby prečítala 
návrh p. Závodského 
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Zoltán Szelle 
- prečítal návrh uznesenia 

 
U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanovením § 12 zákona 
č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov 

schvaľuje  

„ Plán práce Mestského zastupiteľstva Galanta na rok 2022 “ podľa písomnej predlohy 
poslanca Petra Závodského. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  11 

    Za:              8 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    1 

- uznesenie bolo schválené 
 
Bod č. 25 -  Interpelácie poslancov 
 
Zoltán Szelle 

1. Obrátili sa na mňa občania s požiadavkou o opravu parkoviska pred Nemocnicou 

Sv. Lukáša v Galante. Parkovisko je v dezolátnom stave. Odporúčam vyvolať 

rokovanie s vlastníkom pozemku.  

Peter Paška 

- Opakovane som žiadal vedenie nemocnicu o opravu parkoviska, problém sú 

financie. Budem opätovne apelovať. 

Zuzana Gauliederová 

1. Kedy nadobudne právoplatnosť Rozhodnutie o dodatočnom povolení stavby – 

Polyfunkčný dom POHODA v Galante, ktoré bolo vydané dňa 23.11.2021? Chcem 

vedieť či boli dodržané všetky predpísané zákonné postupy predovšetkým 

ustanovenie zákona o správnom konaní.  

2. Nájomné byty – prišlo tam k pochybnosti, že kotolňa bude v kočíkarni. Budova je 

bez výťahu, kde budú mamičky odkladať detské vozíky? V roku 2018, keď sa vydávalo 

stavebné povolenie vtedy ešte bola predpísaná kočíkareň.   

Peter Paška 

- na vznesené interpelácie Vám bude odpovedané písomne v zmysle 

Rokovacieho poriadku. 
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Bod č. 27 -  Záver 
 

 

- všetkým ďakujem za aktívnu účasť a 26. zasadnutie MsZ vyhlasujem za 
ukončené. Prajem pekné vianočné sviatky a úspešný nový rok.   

 

 

 

...........................................   ............................................... 

Peter Paška          Mgr. Zuzana Morovičová                                                               

primátor                           v zastúp.prednostu MsÚ  
                     

                                                     

 

Overovatelia: 

 

Ing. Milan Zeleňák    ............................................ 
 
Ing. Augustín Popluhár             ................................................ 
 

 

 

 

 

Zapísala: Alena Deáková                                 

V Galante,  21.12.2021 

 

 

 

 
 
 
 


